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İZMİRDevlet Opera ve
Balesi, İtalyan besteci
Giacomo Puccini'nin 19.
yüzyılın sonlarında
Paris’i anlatan "La
Boheme" eserini
sanatseverlerle
buluşturdu. Dünyaca
ünlü eser büyük ilgi
gördü. � 12’de
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İZMİR, dünyanın en şanslı şehirlerinden biri.
Doğanın içerisinde vakit geçirmek, tarihi
rotalarda yolculuk yapmak, yemyeşil doğanın
maviyle buluştuğu noktalarda muhteşem anlara
tanık olmak İzmir’de gündelik yaşamın bir
parçası. Son yıllarda doğaya kaçış arayışlarının ve
bireysel seyahatlerin artması kampçılığa olan
talebi yukarıya doğru çekti. � 2’de

DOĞAYA KAÇACAKSAN
İLK İZMİR’E GELECEKSİN 

TÜRKKızılay Ege Bölge Kan Merkezi Müdürü Dr.
Barış Dolaş, “Çok şükür  kritik stok seviyesinde
değiliz. Bunda Ramazan ayına bir parça iyi stokla
girmemiz etkili oldu. Ama bu sürdürülebilir bir
şey değil. Sürdürülebilir olması için insanımızın
kış mevsimi, Ramazan ayı demeden bir şekilde
kan bağış davetlerimize olumlu cevap
verebilmeleri gerekir. Kan ihtiyacının
karşılanabilmesi için Kızılay sürecin emanetçisi.
Kanı fabrikada üretemiyoruz. Tarlada
yetiştiremiyoruz. Kan bağışları ne kadar düşerse
düşsün hayat sıvısına ihtiyaç düşmüyor” dedi. 

Dr. Dolaş, “Stoklar düşmesine rağmen kana
düzenli ihtiyaç duyan hastalarımız var. Çocuklar,
lösemili çocuklar, ameliyatları olanlar, Talasemi
(Akdeniz anemisi) ve bunun gibi bazı
hastalıklarla mücadele eden kişiler düzenli
olarak kan transfüzyonu almak zorunda. Trafik
kazası gibi durumlarda acil kan ihtiyaçları ortaya
çıkıyor. Kana olan ihtiyaç yılın 12 ayı
değişmeyecek bir şekilde devam ediyor. Kan
bağışçılarımız 24’e kadar işlemlerini
yaptırabilirler. Ramazan ile alakalı bir
hassasiyetleri varsa iftardan sonra kan
bağışında bulunabilirler” diye konuştu. � 3’te

‘24’E KADAR AÇIĞIZ’

‘SÜRECİN EMANETÇİSİ’
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Yoksa tarih
olacağız…
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‘Yarım kalan bir
iş kalmayacak...’
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PINAR Çocuk
Tiyatrosu, tam 37
yıldır Türkiye’nin dört
bir yanında 4
milyondan fazla
miniği ücretsiz olarak
tiyatroyla buluşturdu.
Yeni oyunun adı ise
“Küçük Kız ve
Cumhuriyet”. � 12’de

KEMİK İliği Transplantasyon ve Onkoloji
Merkezi Kurma ve Geliştirme
Vakfı’nın (KİTVAK) 2021’de resmi
olarak açılışını yaptığı ‘Kitvak-Bilge
Uysal Hücre İşleme Merkezi” hedefe
başarıyla ulaştı.� 3’te

SEYAKMER Dijital
ve Materyal
Kütüphanesi, 25-31
Mart tarihleri
arasında kutlanan
Kütüphane Haftası
kapsamında Özel
Naci Akdoğan
Koleji Anaokulu
öğrencilerini
ağırladı. � 12’de

Bir hayal
37 YILDIR 

sahnede
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Doğayla baş başa zaman
geçirmek, şehir yaşamından
uzaklaşmak ve ekonomik tatil

arayışının sonucu olarak kamp
aktivitelerine olan ilgi arttı

A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU
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KİTVAK’ta zoru
başarmanın gururu
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ULUSLARARASI Giritliler ve Mübadiller
Federasyonu’nu ziyaret eden İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç
Soyer, “Barış çok kıymetli. Son
nefesimize kadar barış, demokrasi ve
Cumhuriyet’e sahip çıkacağız. Bu
erdemlere sahip çıkmazsak
kayboluruz” dedi. � 7’de

Başkan Soyer’den 
mübadil ziyareti

KARŞIYAKABelediyesi ev sahipliğinde
hazırlanan Sıfır Karbon Noktası
Projesi, Mavişehir’de hayata geçirildi.
Yenilenebilir enerji üretim sistemi
modellerinin sergilendiği merkezde,
karbon emisyonlarının azaltımına
katkıda bulunacak faaliyetler yerinde
gözlemlenebiliyor. � 7’de

0 KARBON İÇİN
bilinçli nesiller 

İÇİŞLERİBakanı Ali Yerlikaya,
‘Türkiye’nin Huzuru, İzmir’in Huzuru’
toplantısında konuştu. Bakan
Yerlikaya, “Milletimizden almış
olduğumuz bu destek ve duayla
beraber güçlü ve kararlı bir şekilde
bunların artık son çırpınışları
olduğunu söylüyoruz" dedi. � 3’te

CHP’nin İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Adayı Cemil Tugay,
“Kırsalda tarımı ve hayvancılığı
destekleyeceğiz. Çiftçilerin ihtiyacı
olan işleme ve depolama
tesislerini kurarak ürünlerin
katma değerinin artırılmasına,
pazarlama ve markalaşma
süreçlerine destekler sunarak
üreticinin gelirinin artmasına katkı
sunacağız” dedi. � 5’te

URLA Çamlıçay Mahallesi’nde
yarım kalan işlerini
tamamlamak için bir dönem
daha muhtarlığa adaylığını
açıklayan Recep Doyuk,
“Yaptıklarım yapacaklarımın
garantisidir” dedi. � 4’te

Yerlikaya: Son
çırpınışlarıdır

CEMİL TUGAY İZMİR TARIM GRUBU’YA TOPLANDI
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‘BÜTÜN SORUNLARI
BİRLİKTE CÖZERİZ’
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Ramazan ayı kan bağışlarını düşürdü, stoklar hızla azalıyor. Her gün İzmir’de
500 ünite kanın eksik alındığını belirten uzmanlar, 3 gün sonrasını kestiremiyor
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‘Karşıyaka Çarşı
yeniden doğacak’
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İzmir, dünyanın en şanslı
şehirlerinden biri. Doğanın
içerisinde vakit geçirmek,

tarihi rotalarda yolculuk
yapmak, yemyeşil doğanın
maviyle buluştuğu noktalarda
muhteşem anlara tanık
olmak İzmir’de gündelik
yaşamın bir parçası.

Son yıllarda doğaya kaçış
arayışlarının ve bireysel
seyahatlerin artması
kampçılığa olan talebi yukarıya
doğru çekti. İlkbahar ve yaz
aylarından itibaren
ziyaretçi akınına uğrayan
kamp alanları doğayla baş
başa kalmak isteyenleri
cezbediyor.

Kamp yapanlar ve
ekonomik tatil arayışında
olanların sayısında son
zamanlarda bir artış
gözlemleniyor. Bu artışın
arkasında yatan birkaç
faktör var.

Artan enflasyon ve
hayat pahalılığı,
insanların daha
uygun fiyatlı tatil
seçeneklerine
yönelmesine neden
oluyor. Kamp
yapmak ve
ekonomik tatil
seçenekleri, lüks
tatil seçeneklerine
göre çok daha ucuz.

Doğa ile iç içe
olma ve açık havada
vakit geçirme isteği
de kamp ve
ekonomik tatillerin
popülerleşmesinde
rol oynuyor. Özellikle
pandemi döneminde
doğada vakit
geçirmenin hem
bedenen hem de
ruhen faydalı olduğu
daha da net bir şekilde
ortaya çıktı.

Minimalizm akımının
yayılması da insanların
daha az eşya ile daha
sade bir hayat tarzı
benimsemesine yol
açıyor. Bu da kamp ve
ekonomik tatiller için
ideal bir durum, çünkü bu tür
tatillerde çok fazla eşyaya ihtiyaç
duyulmuyor.

Sosyal medyada kamp ve ekonomik
tatillerle ilgili paylaşımların çoğalması
da bu tür tatillere olan ilgiyi artırıyor.
İnsanlar, sosyal medyada gördükleri
güzel kamp alanlarından ve ekonomik
tatil fikirlerinden ilham alarak kendi

planlarını
yapmaya başlıyor.

Teknolojinin gelişmesi de kamp ve
ekonomik tatilleri daha kolay hale
getiriyor. İnternette kamp alanları ve
ekonomik konaklama seçenekleri
hakkında detaylı bilgi edinmek, kamp
malzemeleri satın almak ve kamp
yaparken ihtiyaç duyulabilecek

bilgilere ulaşmak artık çok daha kolay.
Kamp ve ekonomik tatil arayışları,

turizm sektöründe de bazı
değişimlere yol açıyor. Daha fazla
kamp alanı ve ekonomik konaklama
seçeneği sunan işletmeler ön plana
çıkıyor. Ayrıca, kamp ve ekonomik
tatillere yönelik özel turlar ve
paketler de hazırlanmaya başlıyor.

Kamp ve ekonomik tatillerin hem
bireyler hem de toplum için birçok

faydası var. Bu tür
tatiller sayesinde
insanlar daha az

para
harcayarak daha
güzel ve sağlıklı
bir tatil
yapabiliyor.
Ayrıca, doğayla iç
içe vakit
geçirmek stresi
azaltıyor, ruh
halini iyileştiriyor

ve bedensel
sağlığa katkıda bulunuyor.

İzmir, Ege'nin mavi suları ve
yemyeşil doğasıyla kamp severler
için bir cennet. Her zevke ve
bütçeye uygun kamp alanları sunan
şehirde, unutulmaz bir kamp
deneyimi yaşamak için pek çok
seçenek var.

Çadırınız, uyku tulumunuz ve
kamp ekipmanlarınızı
hazırladıysanız yola çıkma vakti
geldi. İzmir çevresinde en popüler
kamp rotalarını bir araya getirdim.

DOĞAYLA İÇ İÇE
Karagöl Tabiat Parkı: Karşıyaka’nın

sırtlarında, Menemen ilçe sınırlarında
bulunan bu park, göl manzarası ve
tertemiz havasıyla huzurlu bir kamp
ortamı sunuyor. Parkta tuvalet, çeşme
ve elektrik gibi imkanlar da mevcut.

Teos Sanat Kampı: Seferihisar'da
bulunan bu kamp alanı, sanat ve
doğanın buluştuğu bir nokta. Kampın
sunduğu atölyeler ve etkinlikler, kamp
deneyiminizi daha da keyifli hale
getiriyor.

Ekmeksiz Tabiat Parkı:
Seferihisar'ın bir diğer doğa harikası
olan Ekmeksiz Tabiat Parkı, çam
ormanları ve bakir koylarıyla kamp
için ideal

bir yer.
Pissa Koyu Kamp Alanı: Bademli'de

bulunan bu koy, turkuaz denizi ve
sakin atmosferiyle kamp severleri
cezbediyor. Koyda tuvalet ve çeşme
gibi imkanlar da mevcut.

Dereköy Kamp Alanı: Kemalpaşa'da
bulunan Dereköy, tertemiz havası ve
yemyeşil doğasıyla doğayla iç içe bir
kamp tatili için ideal bir yer.

DENİZ KENARINDA KAMP
Hamzabükü Kamp Alanı:

Karaburun'da bulunan Hamzabükü,
berrak denizi ve altın kumlu plajıyla
deniz kenarında kamp yapmak
isteyenler için ideal bir yer.

Hipo Camp: Gümüldür'de bulunan
bu kamp alanı, denize sıfır konumuyla
ve sunduğu imkanlarla konforlu bir
kamp deneyimi sunuyor.
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A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU Doğayla

baş başa zaman
geçirmek, şehir

yaşamından uzaklaşmak ve
ekonomik tatil arayışının

sonucu olarak kamp
aktivitelerine olan ilgi arttı.

İzmir çevresinde huzurla
zaman geçirilebilecek çok

sayıda kamp alanı
bulunuyor

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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Ramazan ayı kan bağışlarını düşürdü, stoklar hızla azalıyor. Her gün İzmir’de
500 ünite kanın eksik alındığını belirten uzmanlar, 3 gün sonrasını kestiremiyor

Ramazan ayında kan bağışı
oranlarında ciddi düşüş yaşandı. Ancak
Ramazan ayında da hastanelerin kan
ihtiyaçları aynı oranda devam ediyor ve
hasta sayısı azalmıyor. İzmir’deki kan
ihtiyacının karşılanabilmesi için her gün
bin 500 ünite kan bağışı yapılması
gerekiyor. Ramazan ayında bu sayı üç
haneli rakamlara kadar düşmüş durumda.
Uzmanlar 3-5 gün sonrasının
kestirilemediğine dikkati çekiyor. 

‘SÜRDÜRÜLEBİLİR DEĞİL!’
Kan stoklarının sürdürülebilir olması

gerektiğine dikkati çeken Türk Kızılay
Ege Bölge Kan Merkezi Müdürü Dr.
Barış Dolaş, “Çok şükür kritik stok
seviyesinde değiliz. Bunda Ramazan ayına
bir parça iyi stokla girmemiz etkili oldu.
Ama bu sürdürülebilir bir şey değil.
Sürdürülebilir olması için insanımızın kış
mevsimi, Ramazan ayı demeden bir
şekilde kan bağış davetlerimize olumlu
cevap verebilmeleri gerekir. Kan
ihtiyacının karşılanabilmesi için Kızılay
sürecin emanetçisi. Kanı fabrikada
üretemiyoruz. Tarlada
yetiştiremiyoruz. 

Eczaneden satın
alamıyoruz. İnsanların
birbirine muhtaç olması
toplumun temel mihenk taşı.
Olaya böyle bakmak gerekiyor.
Kış aylarında seyreden soğuk
havalar nedeniyle, Ramazan
ayında tutulan oruçlar
sebebiyle vatandaşımız kan
bağışlamaya mesafeli. Kan
bağışları ne kadar düşerse
düşsün hayat sıvısına ihtiyaç
düşmüyor” dedi. 

‘24’E KADAR AÇIĞIZ’
Kana sürekli ve düzenli ihtiyacı olan

hastaların varlığına vurgu yapan Dr. Dolaş,
“Stoklar düşmesine rağmen kana düzenli ihtiyaç
duyan hastalarımız var. Çocuklar, lösemili
çocuklar, ameliyatları olanlar, Talasemi
(Akdeniz anemisi) ve bunun gibi bazı
hastalıklarla mücadele eden kişilerin düzenli
olarak kan transfüzyonu almak zorunda. Trafik
kazası gibi durumlarda acil kan ihtiyaçları ortaya
çıkıyor. Kana olan ihtiyaç yılın 12 ayı
değişmeyecek bir şekilde devam ediyor. Kan
bağışçılarımız 24’e kadar işlemlerini

yaptırabilirler.
Manavkuyu'daki
bölge binamızda
bağışta
bulunabilirler.
Ramazan ile alakalı
bir hassasiyetleri
varsa iftardan sonra
kan bağışında
bulunabilirler. Sabah tok
karnına kan verebilirler.
İşin dini kısmını
yorumlamak benim
haddim değil. Ama

bağışıyla alakalı tıbbi yönden sabah erken
saatlerinde vermelerinde herhangi bir sıkıntı
yok” diye konuştu. 

‘STRATEJİK YAKLAŞIM’
Ramazan ayında yaşanabilecek düşmelere

karşı stratejik kampanyalar yürüttüklerini
belirten Türk Kızılay Ege Bölge Kan Merkezi
Müdürü Dr. Barış Dolaş, “Kutsal ayda kan
bağışlarının düşebileceğinden hareketle
Ramazan ayı öncesinde stoklarımızı yükseltmeye

çalışıyoruz.
Bizim stratejimiz

de her sene şudur; Ramazan ayından önce
stokları biraz daha yüksek tutup bu dönemi daha
sağlıklı atlatmak. Ramazan ayından önce bizim
aşağı yukarı bağışlarda yine bin 300 bandına
çıkmış durumdaydık. Ramazanla beraber tekrar
bu bin bandına düştü. Ama bizim sıkıntı
yaşamamamızın sayısı günlük bin beş yüz ünite
kan bağışı alabilmekte. Yani bu beş yüz rakamsal
olarak az gözükse de her bir bağış üç bileşene
ayrıldığını düşünürsek beş yüz, bin beş yüz
bileşen yapıyor. Bin beş yüz hasta anlamı
taşıyor” şeklinde konuştu.

Üç günlük dünyada
3 günlük kan mevcut

Kemik İliği Transplantasyon ve Onkoloji
Merkezi Kurma ve Geliştirme Vakfı’ın
(KİTVAK) 26 Şubat 2021 tarihinde resmi
olarak açılışını yaptığı ‘Kitvak-Bilge Uysal
Hücre İşleme Merkezi” hedefe başarıyla ulaştı.
Ege Üniversitesi – Pediatrik Kök Hücre Nakil
Merkezi’nın yaklaşık beş yıl süren çalışmalarının
tamamlandığı projede JACIE (Joint
Accreditations Committee of ISCT and EBMT)
tarafından akredite edilmesiyle tedavi merkezi
Avrupa ve dünya standartlarında kabul edildi. 

“ZORU BAŞARMANIN GURURU”
“Zor olan bir olayı başarmanın gururu

içerisindeyiz” diyen KİTVAK Başkanı Suat
Çağlayan, “Kuruluşundan bu yana mucizevi bir

gelişim gösteren bir dernek olduk.
Yolumuza devam ederken çok
değerli hocam Prof. Dr. Serap
Aksoylar’ın teklifiyle büyük bir
heyecan duyduk. Çünkü bu teklif
çocuk onkolojide ikinci bir
merkezdi. Çocuklara dokunmak ve
onların sağlığı için bir şeyler
yapmak çok heyecanlandırıcıydı. Bizde çok
çabalar sarf eden doktorlarıma maddi kaynak
bulmak için çalışmalar yaptık” dedi. Çağlayan
sözlerini şöyle sürdürdü: “Son çalışmamız hücre
işleme merkeziydi. Serap Aksoylar ve Nedim
Uysal olmasa o hücre işleme merkezi hayata
geçemezdi. Biz pandemi sürecinde çok zor
koşullarda ithalat yaptık. Ürünler gümrüklerde

kaldı ve çok sıkıntılar yaşadık. Sonunda çok
güzel bir işi başardık. O günlerde harcanan
rakam 2 milyon lirayı geçiyordu bu rakamı
bugün değerlendirdiğimizde 9 milyon TL
civarında. İzmir’e toplamda 274 milyon TL’lik
hizmet ürettik. Bu çok önemli bir rakam ve
çalışma. Değerli büyüğüm Nedim Uysal
olmasaydı bu hayata geçmesi mümkün olmayan
bir yatırımdı.” 

Talihsiz olay, Alsancak Talatpaşa
Bulvarı’nda meydana geldi. İddiaya
göre, kentsel dönüşüm kapsamında
yıkım kararı verilen ve çalışma
yapılmadığı ileri sürülen 7 katlı binanın
6. katındaki dairenin balkonundan
kopan sıva parçaları kaldırımda
yürümekte olan 62 yaşındaki Seyfettin
E.'nin üzerine düştü. Talihsiz adam
kanlar içerisinde kalırken, ihbar üzerine
adrese polis ve 112 Acil Servis ekipleri
sevk edildi. Sağlık görevlilerince ilk
müdahalesi yapılan yaşlı adam, Sağlık
Bilimleri Üniversitesi Tepecik Eğitim ve
Araştırma Hastanesi’ne kaldırılarak
tedavi altına alındı. Olayla ilgili
soruşturma başlatıldığı öğrenildi. (İHA)
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Olay Karabağlar’da Doğanay Mahallesi Zaim

Ağa Caddesi'nde bulunan bir apartman
dairesinde meydana geldi. Edinilen bilgiye
göre A.D.  ve Ö.K. , bir marketten alışveriş
yaptı. Marketten fazladan ürün aldığı
iddiasıyla market sahibi M.A. ise iş yerini
kapatarak çifti evlerine kadar takip etti.
Burada A.D. ve Ö.K.'nin bulunduğu evin
kapısını çalan market sahibi, kapıyı açan
A.D. ile tartışmaya başladı. Evin içine
girdiği öne sürülen M.A., yanında getirdiği
tabancayla birlikte A.D. ve Ö.K.'ye ateş etti.
A.D. sağ ve sol bacağından Ö.K. ise sol
omzundan yaralandı. M.A., çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı. (İHA)

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

2 kişiyi tabancayla 
vurdu, tutuklandı

İki otomobil 
çarpıştı: 2 ölü

Şakalaşırken
yaralandı...

Yola dökülen yağ 
kazaya sebep oldu
Karabağlar, Reis Mahallesi Ordu
Caddesi'nde seyir halindeki bir
motosikletin sürücüsü, yerdeki yağ
sebebiyle sürüş hakimiyetini
kaybederek kaymaya başladı.
Kontrolden çıkan motosiklet önündeki
otomobile çarparak dururken,
motosiklet sürücüsü kazanın ardından
yerde sürüklendi. Sürücü, şans eseri
kazadan yara almadan kurtulurken,
kaza anı bir apartmanın güvenlik
kamerası tarafından kaydedildi.
Görüntüde, seyir halindeki
motosikletin yerdeki yağ nedeniyle
kaydığı ve otomobile arkadan çarptığı,
daha sonra motosiklet sürücüsünün
ayağa kalktığı ve vatandaşların 
tepkisi yer aldı. (İHA)
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İzmir’de 2 otomobilin çarpıştığı kazada
sürücülerden Mehmet Pala (64) ile eşi
Sevgi Pala (62) hayatını kaybetti, 3 kişi
yaralandı. Kaza, Buca, 29 Ekim
Mahallesi'nde meydana geldi. İşçi
emeklisi Mehmet Pala, yönetimindeki
35 VK 471 plakalı otomobilin
direksiyon hakimiyetini kaybetti.
Kontrolden çıkan otomobil karşı yöne
geçip, Meheddin B.'nin (54) kullandığı
35 HAE 28 plakalı otomobil ile çarpıştı.
Kazada 2 sürücü ile Mehmet Pala'nın
eşi Sevgi Pala, Yunus B. (31) ve
Doğukan G. (26) yaralandı. İhbarla
bölgeye ekipler sevk edildi. Mehmet
Pala ile eşi Sevgi Pala'nın hayatını
kaybettiği belirlendi. (DHA)

Bornova’da bulunan mesleki eğitim
merkezinde, bir öğrenci
şakalaştıkları esnada kazara
arkadaşını yaraladı. Hafif şekilde
yaralanan öğrenci hastaneye
kaldırıldı. Olay, Bornova Mesleki
Eğitim Merkezi’nde meydana geldi.
İddiaya göre, E.F. ve E.A. arasındaki
şakalaşma esnasında, E.A. elinde
bulunan bıçakla kazara arkadaşı
E.F.’yi bacağından yaraladı. İhbar
üzerine adrese 112 Acil Sağlık
ekipleri sevk edildi. Hafif şekilde
yaralanan E.F. ambulansa alınarak
Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi
Hastanesi’ne kaldırıldı. (İHA)

KİTVAK’ın hücre nakil 
merkezi akredite oldu
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Muhtar Doyuk: Daha
yapacak çok işimiz var

İYİ Parti Adayı Özlale
sessiz kulları unutmadı

‘Sosyal projelerle 
yanınızda olacağız’

İYİ Parti İzmir
Büyükşehir
Belediye Başkan
Adayı Ümit
Özlale, İzmir
Barosu’nun çağrısı
ile öldürülen
köpekler için
Kemalpaşa
Belediyesi önünde
düzenlenen
protesto eylemine
katıldı. Kendisi de
bir hayvansever olan Özlale,
kamuoyunda büyük tepki toplayan
Armutlu Hayvan Barınağı’ndaki
görüntüler nedeniyle düzenlenen
eyleme katılarak hayvanseverlere
destek verdi. İYİ Parti Kemalpaşa
Belediye Başkan Adayı
Nizamettin Yılmaz ile birlikte
eyleme katılan Özlale, can
dostların da insanlar gibi yaşam
hakkı olduğuna dikkat çekerek,
sokak hayvanlarını hiçe sayan
uygulamalara son verilmesi
gerektiğini söyledi. Sokak
hayvanlarının yaşadıkları sorunları

ortadan kaldıracak birçok projesi
olduğunu dile getiren Özlale,
seçilmesi halinde Yamanlar
Sanatoryumu’na modern bir
hayvan barınağı yapacaklarını
söyledi. Sokak hayvanları için
imzaladığım taahhütnamede
bakım evlerinde kısırlaştırma
ünitelerinin kurulmasının yer
aldığını kendisinin de bu üniteleri
kuracağını anlatan Özlale,
kısırlaştırma yaptıktan sonra da
hayvanları yaşadıkları ortama
yeniden bırakacaklarını kaydetti.
(Haber Merkezi)

CHP Bayraklı
Belediye Başkan
Adayı İrfan Önal,
seçim çalışmalarına
son hızıyla devam
ediyor. Kentin
pazarlarını,
esnafını ve
kahvehanelerini
ziyaret ederek
projelerini anlatan
Önal, “Biz
vatandaşlarımızın
dertleriyle dertlenip sorunların
çözümü için irade ortaya koyarız.
Biz yakın zamanda geçirmiş
olduğumuz depremler sonrasında
özellikle Bayraklı’mıza 20 yıldan
sonra belediyenin kendi üstüne
düşen imkanları doğrultusunda
birçok noktada acil çözüme gittik.
Bütün mağdur vatandaşlarımızın
yanında olduk yani bizim yapmış
olduğumuz hizmetler vatandaşın
yararına olan hizmetler bizim
hiçbir noktada üç beş kişiyi zengin
etmek uğruna bir gayemiz olmadı.
Hizmetlerimizin vatandaşın

yararına olacağı sözünü
veriyorum” dedi. Önal, “Sizleri
müteahhitlere teslim etmeyecek,
mecbur etmeyecek planların kamu
eliyle yapılması birinci önceliğim.
Arkadaşlar, temel belediyecilik
hizmetlerini zaten yapacak, ben
gelip sizlere daha iyi yol
yapacağım, yoldaki yamaları
yapacağım diye sizlere övünecek
değilim. Aynı zamanda park
bahçeleri bakmak çöpünüzü
toplamak buraları temiz tutmak
asli görevimiz olacak” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Urla Çamlıçay Mahallesi
Muhtarı Recep Doyuk, on dört
senedir ikamet ettiği mahallesinde
rahatsızlık duyduğu problemleri
çözmek için tekrar aday olduğunu
söyledi. Öğretmenlikten emekli
olduktan sonra kendisini bu amaca
adadığını söyleyen Doyuk,
“Yaptıklarım, yapacaklarımın
garantisidir” dedi. Henüz muhtarlık
görevine başlamadan mahallenin
sorunlarına çözüm bulduğunu
söyleyen Doyuk, “Mahallemizdeki
eksikleri bir vatandaş olarak tespit
ettim. Öncelikle Büyükşehir
Belediyesi ile iletişim kurarak
Çamlıçay Deresi’nin ihalesini
yaptırdım. Bunun dışında
mahallemde bir park yaptırdım.
Mahallemin bir kısmına doğal gaz
gelmişti ama bir kısmında yoktu.
Sebebi, orada yazlıkçıların
yaşamasıydı. Gerekçe olarak ihtiyaç
duymadıkları sunuldu. ‘İnsanların
doğal gaz almasını sağlayacağım’
dedim. Belli bir sayıda kişinin
imzası ve abonelik ücretinin
ödenmesi gerekiyordu. Eşimle
birlikte gece-gündüz dolaştık.
İmzanın çoğunu topladık ama
abonelik ücretini ödeyemeyen
birkaç kişi oldu. Onları da biz kendi
cebimizden karşılayarak
mahallemizin her yerine doğal gaz
getirdik” ifadelerini kullandı. 

TEK TEK ANLATTI
Göreve geldiği süreçten itibaren

yaptığı düzenlemeleri anlatan
Doyuk,  “Mahallemiz hizmete aç
bir mahalleydi. Şu anda bir miktar
doyuma ulaştı ama daha yapacak
çok işimiz var. 2019 yılında muhtar
olduğum zaman yapılmamış bozuk
yollar olduğunu gördüm. İnsanlar
yürüyecek yer bulamıyordu. Bu

yolların yapılması için girişimlerde
bulundum. Büyükşehir
Belediyesi’ne ziyarete gittik.
Mahalle sakinleri bana, ‘Bu yollarla
ilgili söz almadan gelirsen
mahalleye gelme’ dedi. Ben
de belediye başkanımız Tunç
Soyer’e ‘Ya bana yolları
yaptıracağınıza dair söz verin
ya da bana buradan bir oda
verin. Ben mahalleye
gidemem’ dedim. Ben, o sözü
aldım ve o hafta sokağımız
yenilendi. Bununla da
yetinmeyerek ‘Çamlıçay gibi
güzel bir mahallenin, güzel bir
de muhtarlık ofisi olması
gerekiyor’ dedim, bunu da
izah ettim. Şu anda
Büyükşehir Belediyesi’nin
tahsis ettiği deniz kenarında
bir ofisimiz var. Mahalleye
düzenleme yapılması
gerektiğini düşünüp bir
rekreasyon alanı yaptırarak girişe
Urla’nın amblemini koydurduk.
Yeşil alanları çoğaltmak için gayret

sarf ediyorum. Bunun dışında
mahallemizde bir devlet dairesi
yoktu. Bir okul gereksinimi
olduğunun duyurusunu

hayırseverlere, şirketlere yaptığımız
çağrıyla ilettik. Bu çağrıma birkaç
kişi cevap verdi. En sonunda

öğretmen Mahmut Büyükkırcalı,
okulu tek başına yapabileceğini
söyledi. İkbal Mahmut Büyükkırcalı
Ortaokulu’nun 2020’de sözleşmesi

imzalandı ve yapımı
sağlandı. İçerideki
eksikleri, halka yaptığım
çağrıyla el birliği ile
tamamladık. Denizimizde
büyük taşlar, beton
parçaları ve demir
kalıntıları vardı. Denize
girilemiyordu. Biz, bütün
bu kirliliği temizlettik ve
artık denize rahat rahat
giriliyor. Sosyal projelere
de devam ediyorum. Atık
yağların lavabolara
dökülmemesini sağlıyorum.
Geri dönüşüm için atık
yağları ve pilleri toplayıp
ilgili firmalara ulaştırıyoruz.
Kadınlarla ilgili olarak 4
mahalle birleşerek Kadın

Üretici Pazarı oluşturduk. Esas
büyük işimiz, İsmet İnönü
Bulvarı’nı açmak olacak” dedi.

Urla Çamlıçay Mahallesi’nde yarım kalan işlerini tamamlamak için bir dönem daha
muhtarlığa adaylığını açıklayan Doyuk, “Yaptıklarım yapacaklarımın garantisidir” dedi

Cumhuriyet Halk Partisi Karşıyaka Belediye
Başkan Adayı Behiye Yıldız Ünsal, Türkiye’nin en
büyük açık hava alışveriş merkezlerinden
Karşıyaka Çarşı’nın sosyal ve ticari anlamda eski
hareketli günlerine yeniden dönmesi için yoğun
çaba sarf edeceklerini söyledi. “Çarşı 2.0” projesi
ile Çarşı’nın kronik sorunlarını çözeceklerini
söyleyen Ünsal, “Çarşı’da daha çağdaş ve estetik
bir görünüm yaratacağız. Konsept sokaklar ve
modern kent mobilyaları ile Çarşımızı eski
ruhuna ve canlılığına kavuşturmayı hedefliyoruz”
dedi. Ünsal, “Kemalpaşa Caddesi ile başlayacak
büyük yenileme projesini zamanla Çarşı’nın tüm
etki alanlarını kapsayacak şekilde
genişleteceğiz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

‘Karşıyaka Çarşı 
yeniden doğacak’

Cumhur İttifakı Karşıyaka Belediye Başkan
Adayı İsmail Çiftçioğlu, esnaf ve vatandaşla
buluşup 1 Nisan’dan sonra Karşıyakalı’nın hak
ettiği hizmet kalitesiyle buluşacağını söyledi.
Yeni dönemde hayata geçecek projelerini de
açıklayan Çiftçioğlu, ‘Sağlık İçin Doğru
Projeler’ başlığı altında sağlık alanındaki
projelerini anlattı. Özel Gereksinimli Bireyler
Eğitim Merkezi, Kadın Sağlığı Merkezi, Sağlık
Taraması Desteği, Psiko-Sosyal Danışma
Merkezi projelerini hayata geçireceğini ifade
eden Çiftçioğlu, “Doğru ve zamanında sağlık
yatırımları ile Karşıyaka’mızı her alanda
olduğu gibi sağlıkta da bir merkez haline
getireceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

‘İlçemiz sağlığın 
merkezi olacak’

27 Mart 2024 Çarşamba4 POLİTİKAEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Seçime
doğru
görünen
manzara

31 Mart Mahalli seçimleri için artık
nefesler tutuldu. Sandığa gitmeye son 4
gün. Adaylar kalan zamanı iyi

değerlendirebilmek için var güçleriyle
çalışıyor. Zira bu günler “kararsızlar”ı
kendine çekebilmek için son fırsat. İkna ettin
ettin, rakiplere gidecek her oy veya sandığa
gitmekten imtina edecek her seçmen kayıp
demek. Bu arada hatırlatalım. Oy kullanmak
bir vatandaşlık görevidir ve demokrasinin de
gereğidir. Mutlaka o kabine girerek, bizi en iyi
yönetebilecek adaylara fırsat tanıyalım.

Yaşadığımız kent İzmir olduğuna göre, biz
İzmir’deki son duruma bir göz atacağız.
CHP’nin “kale’m” dediği İzmir’de bu defa işi
biraz zor görünüyor. Çünkü, iktidarı da elinde
tutan AK Parti güçlü bir aday çıkardı. CHP ise
Karşıyaka Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’ı
tercih etti. Sayın Tugay, mütevazi bir insan. 5
yılda Karşıyaka’da imkanları zorlayan bir
başkanlık dönemi yaşadı. Çarşı’yı yeniledi. 

Rutin belediye görevleri çöp toplama, park
ve bahçe bakımları devam ederken, O kendini
çevre konularına, yeşillendirmeye, su krizine,
iklim faaliyetlerine, kentsel dönüşüme, yaş
almış Karşıyakalılara ve çocuklara verdi.
Aslında bakıldığında Karşıyaka’da yapılacak
çok şey de yoktu. Velhasıl 5 yıl bir çırpıda geldi
geçti.

Cemil Başkan, kurultay ve il kongresi
sürecinde Sayın Özgür Özel’e destek vermesi
ile ön plana çıktı. Herkes “Özgür Özel
kazanamaz” derken, kimilerine göre riskli bir
tercih yaptı. Ama Özel de Tugay da kazandı.
CHP Genel Başkanlığı koltuğuna oturan Özel
de “vefa” göstererek kendisini aday yaptı.
Tugay, mütevaziliği ile seçim sürecinde
İzmirlilerin teveccühünü kazanmış görünüyor.
Sahadan gelen bilgi ve görüntüler “babacan”
tavrı ile kabullenildiğini gösteriyor. Yolu açık
olsun.

AK Parti’nin adayı Hamza Dağ, iktidar
partisinin bugüne kadar sahaya sürdüğü şansı
en yüksek aday. Gençliği ve siyasi tecrübesi ile
Dağ, şimdiden İzmirli’yi etkilemiş görünüyor.
Sahayı çok iyi bildiği için de gittiği yerlerde ilgi
görüyor. Dağ, partisinde Genel Başkan
Yardımcılığı yaparken, Medya ve Tanıtımdan
da sorumlu idi. Bu bakımdan sosyal medya
dahil geleneksel medyayı da iyi tanıyor ve
yararlanmayı biliyor.

Dağ’ın bir diğer avantajı, iktidar
imkanlarından yararlanması. Seçim sürecinde
İzmir’e gelip-giden bakanların sayısını
hatırlamak bile zor. Sayın Binali Yıldırım’ın
İzmir’de adeta kamp kurduğuna şahit olduk.
Hakeza eski bakan Bekir Pakdemirli de topa
giren isimlerden. Kısacası AK Parti İzmir’i bu
kez almak için topyekün seferber oldu.
Cumhurbaşkanı ve Genel Başkan Sayın Recep
Tayyip Erdoğan’ın Gündoğdu mitingini de
unutmamak gerek. Gerçi katılımın az olduğu
tartışmaları mitinge gölge düşürmüş göründü
ama Erdoğan’ın İzmir’e verdiği destek moral
ve motivasyon açısından kayda değer.

Ancak, son dakikada yaşanan bazı
gelişmeler CHP’de kazanı kaynatırken,
rakiplere de koz veriyor. Örneğin, aday
yapılmadığı için hayli kızgın olan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, 5
yılda cevap vermediği hakkındaki iddialara
giderayak çok eleştirildiği Şato’da verdi. Adeta
manifesto gibi açıklamalarda Soyer’in başlığa
çekilen, “Hem aday gösterme hem
kazanılmasını bekle!” sözleri yenilip yutulacak
cinsten değil. Anlaşılan Tunç Başkan’ın öfkesi
hala dinmemiş. 

İkinci olay CHP Bornova Adayı Ömer
Eşki’nin, mevcut Başkan Mustafa İduğ’u
“Kasayı boşaltıyor, işçi alıyor” diye suçlaması.
Ve bu suçlamalara İduğ’un makamında bir
basın toplantısı yaparak çok sert cevap
vermesi. Ayrıca toplantı sürerken bir işçi ile
yaşanan arbede, işin tuzu biberi oldu. İşte
sandığa giderken İzmir’de durum bu. Bakalım
sandıktan kim çıkacak. Bekleyip göreceğiz.

kazimerkmen@gmail.com
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İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
İzmir programı kapsamında
‘Türkiye’nin Huzuru, İzmir’in
Huzuru’ toplantısında konuştu.
Göreve geldiği 10 aylık dönemde
bölücü terör örgütüyle ilgili
operasyonları sürdürdüklerini
belirten Yerlikaya, “Hepimiz
terörü lanetliyoruz. En büyük
insanlık suçu olduğunu
düşünüyoruz, kabul ediyoruz. O
bakış açısıyla bunlarla mücadele
ediyoruz ve biz bir hukuk
devletiyiz. Son 22 yıl boyunca
Recep Tayyip Erdoğan
hükümetleri döneminde bizim
ittifak ortaklarımızla bakışımız,
hep beraber aslında ülke olarak
parlamento olsun, 1-2 parti hariç
herkes 'Biz terör istemiyoruz'
diyor. 'Nefret ediyoruz bunlardan'
diyor. Biz de milletimizden almış
olduğumuz bu destek ve duayla
beraber güçlü ve kararlı bir
şekilde bunların artık son
çırpınışları olduğunu da söylemek
istiyoruz" dedi.

HUZUR VE GÜVENLE…
Huzur için çaba gösterilmesi

gerektiğini söyleyen Bakan
Yerlikaya, “Devlet olarak,
hükümet olarak, bakanlıklar

olarak, kurumlar olarak ama bu
çabayı el birliğiyle yaparsak biz
hem moral, motivasyon, yani
birbirimize güç verme açısından
daha motive edici oluyor ve daha
sevimli, daha sempatik hale
geliyor. Birbirimizden enerji
alıyoruz. Bunu bizden
esirgemeyin. 'Bir olalım, iri olalım,
diri olalım, kardeş olalım, hep
beraber Türkiye olalım' diyen bir
liderimiz var. 

Biz görev yaparken oy vermiş,

oy vermemiş ayrımı yapmıyoruz.
Vatandaşlarımızın hepsi bize
emanet ve her biri aziz üstün, her
biri en güzel şekilde en güzel
hizmeti almak, beklemek ve söz
söylemek hakkına sahip diyorum.
Başımızın, gözümüzün üstünde
yeri var diyorum. Çünkü
egemenlik kayıtsız şartsız
milletindir diyoruz” dedi.

31 Mart'ta gerçekleştirilecek
yerel seçimle ilgili açıklamalarda
bulunan Bakan Yerlikaya, "Biz

İçişleri ailesi olarak seçimin huzur
ve güven ortamında yapılmasıyla
ilgili ben de dahil tüm
arkadaşlarımıza görev çıkardık.
Bize bu noktada da güvenmeye
devam edin. Biz seçim öncesi,
seçim günü ve seçim sonrasında
da Allah'ın izniyle sizin iradenizin
en güzel şekilde, en huzurlu ve
güven ortamında sandığa tecelli
etmesiyle ilgili canla başla
çalışmaya devam edeceğiz”
şeklinde konuştu. (AA-İHA)

‘Seçim sonrası hemen
çalışmaya başlayacağız’

CHP Bornova Belediye Başkan Adayı Ömer
Eşki, Güçlü Bornova’yı kurma yolculuğunun en
önemli adımının doğa ile uyum ve
sürdürülebilirlik olduğunu söyledi. Bornova’nın
her köşesini adım adım gezerek saha
çalışmaları yapan Eşki, “Yeni dönemde
sürdürülebilir enerji ve iklim eylem planı
çerçevesinde, yüzünü doğaya dönmüş
uygulamaları hayata geçireceğiz. Kentsel yeşil
alanları arttıracağız, çiçeklerle süslü bina ve
cephelerini ve yeşil çatıları teşvik edeceğiz”
dedi. Eşki, “Yağmurlarda göletlerin oluşmadığı,
kilit parkelerin çökmediği, kaldırımları da yaşlı
ve çocukların kullanırken zorlanmayacağı
yükseklikte olacağı bir yapıyı hızla
oluşturacağız” diye konuştu. (Haber Merkezi)

‘Hedefimiz doğayla 
uyumlu Bornova’

‘Vatandaşlarımızın
hepsi bize emanet’

Seçim çalışmalarını
aralıksız sürdüren Cumhur
İttifakı Selçuk Belediye
Başkan Adayı Dahi Zeynel
Bakıcı, tekrar aday olan
Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel ile bağımsız
aday Vefa Ülgür arasında
hiçbir farkın olmadığını iddia
etti. Selçuk’taki İstasyon
Meydanı’nda 3 binden fazla
vatandaşın katılımıyla
düzenlenen seçim mitinginde
rakiplerine yüklenen Bakıcı,
“Sayın Sengel ve Sayın Ülgür
arasında hiçbir fark yok. Ruh
ikizi bunlar; usta çırak bunlar.
Her ikisi de ya kavga etmeye
gelir ya da belediye
başkanlığını sıçrama tahtası
olarak görür. Bunların

akıllarında kente hizmet
yoktur” diye konuştu.

Bakıcı, “Esas olan
toplumun çıkarıdır. Kişinin
çıkarı burada söz konusu
olmamalıdır. Dolayısıyla
önemli olan Selçuk’un
kazanmasıdır. Şimdiki
belediye başkanını meclis
üyesi yapan da Sayın
Ülgür’dür ve birlikte
çalışmışlardır. Demek ki,
Sayın Sengel’in Sayın
Ülgür’den öğrendiği de bu
olumsuzluklardır." dedi.
Selçuk’un geleceğine değer
katan ve halkın beklentilerine
cevap veren projelerle yola
çıkan Bakıcı, seçim sürecinde
hayata geçireceği projeleri
paylaştı. (Haber Merkezi)

Bakıcı: Akıllarında 
kente hizmet yok!

AK Parti Karabağlar Belediye
Başkan Adayı Mehmet Sadık Tunç
vatandaşlarla buluşmaya, devam
ediyor. Karabağlar’ı 30 yıldır
yöneten yerel idarecilerin
vatandaşların sosyal yaşam
haklarını ellerinden aldığını öne
süren Tunç, “Biz Karabağlar ’da
yaşayan vatandaşlarımızı hak
ettikleri sosyal alanlara
kavuşturacağız. Karabağlar’ımızı
Poligon İzmir Bahçesi ve Yenitepe
İzmir Bahçesi ile bin 50 dönüm

yeşil alana kavuşturacağız” dedi.
Karabağlar ‘da yaşayan
vatandaşların danışma
toplantıları aracılığıyla projeye
katkı sağlamasını
sağlayacaklarını vurgulayan
Tunç, “Poligon İzmir Bahçres ve

Yenitepe İzmir Bahçesi ile yeşil
alanlarda aynı zamanda fiziksel
aktiviteyi teşvik edeceğiz. Doğa ile
temas halinde olmanın stresi
azaltıcı etkisini hemşehrilerimiz
fark edecek. İzmir bahçelerinde
oluşacak yeşil alanlarda insanların
bir araya gelip sosyalleşmesini
sağlayacağız, toplumsal
bağlarımızı güçlendireceğiz,
komşularımız birbirine yakın
olacak” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

‘Karabağlar yeşil alanları
ile lider bir ilçe olacak’

27 Mart 2024 Çarşamba6 POLİTİKAEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Yürüyelim arkadaşlar sandıklara la,
la, la… Artık sadece günler, günler
kaldı… Ya Rabbim! Bitiyor, değil mi?
Artık seçim konuşmaktan, seçime
hazırlanmaktan, aday çıkarmaktan,
aday konuşmaktan vazgeçeceğiz, değil
mi? Hala inanamıyorum; biz dört sene
seçim yaşamayacaksak nasıl
yaşayacağız? Nereden kapılacağız
heyecana, nereden sürükleneceğiz o
bilinmezliklere? Ya peki o kaos?
Söyler misiniz, biz ne yapacağız?

İroni yapmıyorum, eminim ki birçok
kişi, özellikle bazı siyasiler, içlerinde
bu telaşı şimdiden yaşamaya başladı.
İşleyen demir ışıldarmış ya… Geride
bıraktığımız senelerde ışıl ışıl parlayan
bazı siyasileri, daha şimdiden boşluğa
düşme endişesi aldı… Korkmayın,
korkmayın… Bugünlerin yarınları var;
seçilenleri kucaklama, seçilmeyenleri
yerme süreci var… Görevlerini
beğenmeyenler, partilerdeki yerlerini
sağlamlaştırmak isteyenler, seçim
sonuçlarının faturası ellerinde ‘Hani
benim koltuğum’ diye güç peşine
düşenler… Ortaya çıkacaklar elbet
birer birer! İşte, o zaman başlayacak
cümbüş!

Artık kalkılacak bir masa yok…
Artık kolay kolay yapılacak bir ittifak
da yok… Değişimin dik alasını o
zaman göreceğiz bence… Ve artık
herkes er meydanında kalacak bir
başına! İşte, dananın kuyruğu o zaman
kopacak…

Kimler kurultaya gidecek?
Kimler sözünden dönecek?
Kimler kimleri kucaklayacak?
Kimler Ankara’ya yürüyecek?
Bizler, izleyip an be an göreceğiz…

Merak ediyorum da her bir harfine
yandığım demokrasi, hangi kalıplara
girip nerelere evrilecek?

Bu kritik seçim bence Türk siyasi
hayatını ve kültürünü kökten
değiştirecek… Ben bu değişimden hem
heyecan duyuyor hem de biraz
korkuyorum; sonuçta ne olursa olsun
hiçbir şey, tabi bu benim fikrim, eskisi
gibi olmayacak… Çok dersler
çıkaracağız bu seçimden çok…

İzmir’de seçimin son virajına
girdik… Hafta sonu herkes sandığa
gidecek ama sokakta hala bir kasvet,
bir hareketsizlik hakim… Adaylar mı
yorgun, seçmen mi artık bıktı seçim
konuşmaktan bilemiyorum… Kimse
işine asılmıyor, insanlarda ne hal
kalmış ne mecal… Alınacak dersler
var… Alınması gereken dersler var…
Seçmenin oyu aslanın karnını da geçti,
varın siz düşünün gerisini… Seçmen
bu kadar zor ve kararsız, adaylar bu
kadar mecalsiz olunca ne
yaşayacağımızı bilemiyorum… Oysa
seçimler son günde bile kazanılır, işini
doğru yaparsan… Bakalım, daha
önümüzde birkaç gün var, inşallah ben
yanılırım da gümbür gümbür bir seçim
yaşarız… Tabii kavgasız gürültüsüz
ama heyecanlı; kıran kırana…

Haydi, görelim sizi… Son hafta da
var gücünüzle haykırın dertlerinizi…
Seçmen de öyle bir analiz etsin ki sizi
güzel bir beş yılı kucaklasın İzmirim…
Artık kıralım kabuğumuzu, artık
yenilikçi bir yüze kucak açalım…
Çehremiz değişsin artık, havamız
değişsin… Eski İzmir ruhu ile yeniliğe
yelken açalım… Yoksa tarih olacağız,
yoksa çok geç olacak…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Yoksa tarih
olacağız…

ayla1kublay1@gmail.com

Seçim çalışmalarını sürdüren Cumhuriyet Halk
Partisi (CHP) Konak Belediye Başkan Adayı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, projelerini anlatmaya
devam ediyor. Alsancak’ta yaşayan vatandaşlarla
Türkan Saylan Kültür Merkezi'nde buluşan CHP'li
Mutlu, Konak için vizyonunu paylaştı.
Katılımcıların sorularını da yanıtlayan Mutlu,
ardından Ballıkuyu Mahallesi'nde ev ziyareti
gerçekleştirdi. Mahalle sakinlerinin de ilgi
gösterdiği buluşmada Mutlu, talep ve isteklere
kulak verdi. Mutlu, “Biz bu kentte nefes alıyoruz.
Seçimde en çok nefesimize ve özgürlüğümüze
sahip çıkacağız. Seçimden sonra ise tebriklerle
zaman kaybetmeyip hemen çalışmaya
başlayacağız” dedi. (Haber Merkezi)
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Seçim güvenliği ile ilgili konuşan Bakan Yerlikaya, “Sizin iradenizin en huzurlu
ortamda sandığa tecelli etmesiyle ilgili canla başla çalışmaya devam edeceğiz” dedi
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Başkan Soyer’den 
mübadillere ziyaret

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer,
Uluslararası Giritliler ve Mübadiller Federasyonu
(UGİMFED) Genel Başkanı Zafer Güzelkasap ve
üyelerini Konak’ta bulunan ofislerinde ziyaret etti.
Eski CHP İzmir Milletvekili Kani Beko’nun da
bulunduğu ziyarette konuşan Başkan Tunç Soyer,
“İzmir’in karakterini, kimliğini oluşturan
paydaşlardan biri sizsiniz. Bu kökler yok sayılamaz.
Barış çok kıymetli. Barış için ne kadar çok
çalışırsak yaptığımız iş o kadar çok kıymetli olur.
Biz son nefesimize kadar barış, demokrasi,
Cumhuriyet gibi erdemlerimize sahip çıkacağız. Bu
erdemlere sahip çıkmazsak kayboluruz” dedi.

‘BİZİM İÇİN KIYMETLİ’
Kendilerine katkılarından dolayı Başkan

Soyer’e teşekkürlerini sunan Zafer Güzelkasap ise
“Sizin zamanınızda çok hızlı adımlar attık.
Camiamızın görünürlüğü arttı. Siz bize yol
göstermeseydiniz ne İzmir Büyükşehir Belediyesi
Mübadele Korosu kurulurdu ne de biz bu kadar
ilke imza atardık. Sizin duruşunuz bizler için çok
kıymetli.  Başkanımız bizler için çok kıymetli” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Hayat Boyu Öğrenme, Mesleki
Eğitim ve Geliştirme Derneği, Ege
Orman Vakfı, Almanya merkezli
RENAC energy & climate GmbH
ortaklığı ve Karşıyaka Belediyesi
ev sahipliğinde hazırlanan Sıfır
Karbon Noktası Projesi, Ağustos
2020’de Mavişehir’de hayata
geçirildi. Yenilenebilir enerji
üretim sistemi modellerinin
sergilendiği merkezde, karbon
emisyonlarının azaltımına katkıda
bulunacak faaliyetler yerinde
gözlemlenebiliyor.

Sıfır Karbon Noktası’nda
yenilenebilir enerji ile elektrik
üretmek üzere güneş panelleri ve
rüzgar türbini yer alıyor.

Ziyaretçiler, bahçede bulunan iki
adet bisiklet ile kinetik enerjiyi
elektrik enerjisine çevirerek,
küçük elektronik aletlerini şarj
edebiliyor. Güneşten aldığı
enerjiyi depolayarak geceleri
çevresini aydınlatan ‘Güneş Ağacı’
da yenilenebilir enerji
kaynaklarının şehir ölçeğinde
kullanıldığı, yenilikçi ve modern
bir tasarım ortaya koyuyor.
Konuklar ağacın gölgesinde
dinlenirken, bir yandan da küçük
elektronik aletlerini şarj etme
olanağı buluyor. Aynı zamanda
her yaş grubuna ait eğitim
verilebilecek salonda bulunuyor.
(Haber Merkezi)

Türkiye’nin turizm
merkezlerinden birisi
olan ve her yıl
yüzbinlerce ziyaretçiyi
ağırlayan Çeşme’de,
atık su yönetimine
özel önem verdiklerini
ifade eden İzmir
Büyükşehir Belediyesi
İZSU Genel Müdürü Ali
Hıdır Köseoğlu, Alaçatı
Atıksu Arıtma
Tesisi’ndeki revizyon
faaliyetinin Türkiye’ye
örnek olacak
standartlarda yürütüldüğünü kaydetti.
Tesisi ziyaret ederek bilgi alan
Köseoğlu, yapılan çalışmalarda çevre
anlayışına uygun hareket ettiklerini
söyledi. Ramazan Bayramı sebebiyle
ilçe nüfusunun artacağını da
öngördüklerini belirten Köseoğlu,
gerekli tedbirleri alarak kurum
hizmetlerini kesintisiz şekilde
sürdüreceklerini vurguladı.

İZSU personel ile de sohbet eden
Köseoğlu, “Tesisimizdeki çalışmalara,

iki noktada önem veriyoruz. Öncelikle
Çeşme, gerek turizmden elde edilen
gelir gerekse yerli ve yabancı ziyaretçi
sayısı açısından son derece kritik
konumda bulunuyor. İkinci husus ise
ekiplerimizin girişimleri
sürdürülebilir çevre politikalarının
yaygınlaşmasına da öncülük ediyor.
Böylece kurumumuz, modern
şehircilik ilkeleri ile bütünleşen ve
yerinde çözüm odaklı yaklaşımla
adından söz ettiriyor” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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Bu yıl 29.’su düzenlenecek Marble İzmir - Uluslararası
Doğaltaş ve Teknolojileri Fuarı, 17 - 20 Nisan 2024
tarihleri arasında sektörü fuarizmir’de bir araya
getirecek. Türk doğal taşının dünyaya açılan kapısı olan

Marble İzmir’de, hollerin ve dış alanın tamamı
katılımcılara tahsis edilirken hem yurt içi hem de yurt
dışından sektörün yoğun talebi nedeniyle fuarda tüm
tahsisler tamamlandı ve boş yer kalmadı.  150 bin
metrekareyi aşan açık ve kapalı alanda binin üzerinde
katılımcının yer alacağı Marble İzmir, dört gün boyunca
Türkiye ve dünyanın dört bir yanından ziyaretçileri
ağırlayacak. İzmir Büyükşehir Belediyesi ev
sahipliğinde, İZFAŞ tarafından düzenlenen doğal taş
sektörünün en büyük küresel buluşması Marble İzmir
Uluslararası Doğaltaş ve Teknolojileri Fuarı, sağladığı
ticaret hacmiyle bu yıl da sektöre umut olmaya devam
edecek. Fuarda, tüm doğal taş firmaları fuarizmir’in
kapalı hollerinde yer alırken C holünün büyük bir kısmı
ile D holünün tamamı makine ve teknoloji firmalarına
tahsis edildi. Blok mermer alanı da geçtiğimiz yıl
olduğu gibi renk renk, çeşit çeşit yüzlerce blok doğal
taşın sergileme alanı olacak. (Haber Merkezi)

29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 29. MARBLE İZMİR İÇİN GERİ SAYIM... 

Sıfır Karbon Noktası’nda bilinçli nesiller
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GAZİLER VE 
YAKINLARIYLA 

İFTAR YAPTI
Karabağlar Belediyesi'nin her Ramazan
ayında düzenlediği geleneksel iftar
yemekleri devam ediyor. Karabağlar
Belediye Başkanı Muhittin Selvitopu,
geçen hafta şehit yakınlarıyla
gerçekleşen buluşmanın ardından bu
kez gaziler ve gazi yakınlarıyla iftarda
bir araya geldi. Kibar Belediye Hizmet
Kompleksi'ndeki buluşmaya, Başkan
Selvitopu, eşi Fügen Selvitopu, Muharip
Gaziler Derneği,  Türkiye Harp Malulü
Gaziler, Şehit Dul ve Yetimleri Derneği,
TEMAD yöneticileri, gaziler, gazi
yakınları ve meclis üyeleri katıldı. Sofra
duasıyla oruçların açılmasının ardından
tüm şehitlerimiz anısına saygı
duruşunda bulunuldu ve İstiklal
Marşımız okundu. Başkan Selvitopu
konuşmasına, bu ülkenin bağımsızlığı
için canlarını feda eden şehitlerimizi ve
gazilerimizi rahmetle, minnetle anarak
başladı. Hayatta olan gazilerimize uzun
ve sağlıklı ömürler dileyen Başkan
Başkan Selvitopu, “Bugün bağımsız bir
vatanda böyle sofraları
paylaşabiliyorsak, ülkemiz dünyayla
rekabet edebilir durumdaysa,
şehitlerimiz ve gazilerimiz
sayesindedir. Onları unutmadığımız
sürece dimdik ayakta kalmaya devam
ederiz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Ergin: Doğalgaz
sorunu bitecek
Ayvalık Belediye Başkanı Mesut Ergin,
Ayvalık’ın doğalgaz sorununa nokta
koyacak belgeleri paylaştı. Başkan
Mesut Ergin, doğalgazın BOTAŞ ile
şehrin girişine kadar geldiğini ardından
dağıtım firmalarına ihale edildiğini
aktararak süreci anlattı; “Doğalgazı
BOTAŞ şehrin girişine kadar getiriyor,
ondan sonra bu işi dağıtım firmalarına,
Balıkesir’i ihale etmişler zamanında ve
Balıkesir AKSA Doğalgaz firması
tarafından ihalesi alınmıştır. Balıkesir’in
genelinde doğalgaz çalışmaları
gerçekleştirilmiş, en son Ayvalık’a
gelmiştir. Ayvalık’ın birinci etabı, sanayi
sitesinin karşısındaki bölgelerin kazıları
gerçekleştirildi ve orada şuan
vatandaşlarımız doğalgaz kullanımını
gerçekleştiriyor. Biz de hatta o kazılarla
ilgili, ihalemizi yaptık, on milyon lira
civarında bir ihale bedeli, tamir bedeli,
hepsinin tamirlerini gerçekleştirdik. Biz
AKSA firmasıyla konuştuğumuzda, ikinci
etap, üçüncü etabı konuştuk, öyle kaldı.
İkinci etap Ali Çetinkaya ve 150 Evler
Mahalleleri, orada da dikine yapı olduğu
için tercihleri bunun dikine yapı olduğu
yerde yaygınlaştırmak.” (Haber Merkezi)
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Uluslararası Giritliler ve
Mübadiller Federasyonu’nu
ziyaret eden Başkan Soyer,

“Son nefesimize kadar barış,
demokrasi, Cumhuriyet’e

sahip çıkacağız” dedi
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Değişen iklime uyum çerçevesinde su
verimliliği stratejik belgesi ve eylem
planında Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı; sözlerini, “Su, tarih
boyunca uygarlıkların gelişmesinde
en önemli kaynaklardan biri
olmuştur. 

İklim değişikliği ile
mücadelenin en önemli
araçlarından biri de değişim
ve gelişimlere uyum
sağlamaktır. Su
kaynaklarının tüm
dünyada olduğu gibi
ülkemizde de iklim
değişikliğinin
olumsuz etkilerine
maruz kalacak
olması, tarım
başta olmak
üzere pek çok
sektörde
önlemler
almayı
zorunlu
kılmaktadır.
Dolayısıyla
her sektörde
suyun
verimli
kullanımına
yönelik
faaliyetlere
ağırlık verilmesi
gerekmektedir.

Suyun sınırsız
olmadığı bilinciyle
kaynaklarımızı daha özenli ve
dikkatli kullanmalıyız. Suyumuzu israf
etmeden, sıfır kayıpla kullanarak
sürdürülebilir yönetim ve tüketim anlayışını
hayata geçirmeliyiz. Bu hepimiz için tarihi bir
sorumluluk olduğu gibi gelecek nesillere de
borcumuzdur.

Tarım ve Orman Bakanı Sayın İbrahim
Yumaklı, “Bu çerçevede tüm paydaşlarımız ile
birlikte başta ülkemiz olmak üzere dünyanın
geleceğine bir katkı sunmak adına ulusal
ölçekte Su Verimliliği Seferberliği’ni başlattık.
Seferberlik kapsamında, bireyselden kentsele,
tarımdan sanayiye hemen her başlıkta
suyumuzu verimli kullanarak kaynaklarımızın
sürdürülebilirliğini sağlamayı amaçlıyoruz. Su
Verimliliği Seferberliği’ni milat olarak kabul
ediyor ve hiçbir paydaşımızı geride
bırakmadan su verimliliğini ülkemizde bir
yaşam kültürüne dönüştürmeyi hedefliyoruz”
dedi.

Dünyanın toplam su varlığının yüzde
1,2’sinden bile daha az olan erişilebilir tatlı su
kaynakları; başta kirlilik, kuraklık, iklim
değişikliği, nüfus artışı, su kayıpları,
sürdürülebilir olmayan aşırı kullanımlar gibi
pek çok tehditle karşıya karşıyadır. Suyun
kalite ve miktar olarak uygun ve erişilebilir
olması; gıda güvenliği, enerji arzı, çevresel
(ekosistemlerin ve diğer canlıların) su
gereksinimi, sürdürülebilir kalkınma ve
sürdürülebilir refah ve bütün bunlara bağlı
olarak insanlığın geleceği için de son derece
önemlidir.

Ülkemiz, küresel iklim değişikliğinin
etkilerinin yoğun olarak hissedildiği Akdeniz
iklim kuşağında yer almakta olup iklim
değişikliğinin olumsuz etkilerinden en fazla
etkilenecek bölgeler arasında kabul
edilmektedir. Havzalarımızdaki su
varlığımızın iklim değişikliğine bağlı olarak

gelecekte nasıl etkileneceğine ilişkin
projeksiyonlar su kaynaklarımızın
önümüzdeki yüz yıl içerisinde yüzde 25’e
varan oranlarda azalabileceğini
göstermektedir. Gerekli tedbirlerin

alınmaması halinde çok yakın
gelecekte Türkiye’nin su kıtlığı çeken

bir ülke durumuna geleceği, sosyal
ve ekonomik pek çok olumsuz

sonucu da beraberinde getireceği
aşikârdır. Gelecek

projeksiyonlarının
sonuçlarından da

anlaşılacağı üzere ülkemizi
bekleyen kuraklık ve su

kıtlığı riski mevcut su
kaynaklarımızın

verimli ve
sürdürülebilir

şekilde
kullanılmasını
zorunlu
kılmaktadır.
2021 yılı
içerisinde
Tarım ve
Orman
Bakanlığı’nca

düzenlenen I.
Su Şurası

çalışmaları
kapsamında

belirlenen ilk hedef;
Su Verimliliğinin

İyileştirilmesine
Yönelik Ulusal

Stratejilerin Belirlenmesi
olmuştur. Bu doğrultuda,

Ülkemizde tüm sektörlerde su
verimliliğinin yaygınlaştırılması maksadıyla
ileriye dönük hedeflerin ve stratejilerin
belirlendiği “Değişen İklime Uyum
Çerçevesinde Su Verimliliği Strateji Belgesi

ve Eylem Planı” hazırlanmıştır.
Hazırlanan belgede; aşağıda yer alan ana

eksenler üzerinden su verimliliği hedefleri,
stratejileri ve eylemleri tanımlanmıştır.

I. Kentsel Su Kullanım Verimliliği
II. Tarımsal Su Kullanım Verimliliği
III. Endüstriyel Su Kullanım Verimliliği
IV. Bütün Sektörleri Etkileyen Su Kullanım

Verimliliği
Kentsel su verimliliği yaklaşımı, içme ve

kullanma suyu sistemlerinde su verimliliği ve
bireysel su verimliliği; kentsel ölçekte (turizm,
kamu, hizmet sektörü vb.) kurum ve
kuruluşlarda su kullanımları, suyun kaynaktan
çekilmesi, arıtılması, şebekeye iletilmesi,
kullanıcılar tarafından tüketilmesi, atıksuyun
arıtılması, arıtılmış suyun yeniden kullanımı ve

suyun verimli kullanılmasını teşvik edici
fiyatlandırma bileşenlerini içermektedir.

Dünya genelinde olduğu gibi ülkemizde de
su kullanımının en yoğun olduğu sektör tarım
sektörüdür. Dolayısıyla güvenilir su
kaynaklarına erişimin kısıtlanması, tarım
sektörünü ciddi şekilde etkileyecek, gıda arzı
güvenliği de tehlikeye girecektir. 

Bu doğrultuda; yağmur suları, gri sular,
kullanılmış sular gibi alternatif su kaynaklarının
kullanımının yaygınlaştırılması, havza ölçeğinde
toplam su ayakizi büyüklüğünün ve azaltım
tedbirlerinin belirlenmesi, sanal su transferleri,
havzalardaki su mevcudiyetinin izlenmesi, iklim
değişikliğinin su kaynaklarına etkilerine yönelik
projeksiyonlara göre havza ölçeğinde verimlilik
tedbirleri dikkate alınarak planlamalar
yapılmasına yönelik tedbirler belirlenmiştir.

SU VERİMLİLİĞİ
Türkiye, iklim değişikliğine bağlı riskler

açısından yüksek riskli bir bölgede yer
almaktadır. Bahse konu riskler su
kaynaklarının kullanılabilirliğini etkilemekte ve
su kalitesinde de olumsuzluklara yol
açmaktadır. Bulunduğumuz yüzyıl için yapılan
iklim etki değerlendirmeleri neticesinde artan
sıcaklıklarla ve değişen yağış örüntüsü
neticesinde Türkiye’de su potansiyelinin
referans döneme göre azalacağı

öngörülmektedir. 
Güvenilir su kaynaklarına erişimi

zorlaştıran tüm bu etkenlerin yanı sıra,
ekilebilir arazilerin de giderek azalması, gıda
güvenliği konusunda risk teşkil etmektedir.
Dünya genelinde tarım arazileri ve su
kaynakları ile ilgili olarak oluşan kısıtlar ve
artan talepler, küresel ve bölgesel düzeyde
yeni politika ve önlemler geliştirilmesini
gerektirmektedir.

Türkiye nüfusunun 2030 yılında 93 milyon
328 bin 574 kişiye, 2040 yılında 100 milyon 331
bin 233 kişiye, 2050 yılında ise 104 bin 749 bin
423 kişiye ulaşması beklenmektedir. Artan
nüfusla birlikte kişi başına düşen kullanılabilir
yıllık su miktarının 2030 yılında 1.200
metreküpe, 2040 yılında 1.116 metreküpe,

2050 yılında ise 1.069 metreküpe kadar
düşmesi beklenmekte olup çok yakın gelecekte
Türkiye’nin su kıtlığı sınırına çok yaklaşacağı,
sonrasında ise su kıtlığı çeken bir ülke
durumuna geleceği aşikârdır.

Ülkemizde 25 nehir havzasında mevcut
sektörel su kullanımları incelendiğinde;
yerüstü su kaynaklarının yaklaşık yüzde 81’inin
sulamada, yüzde 19’unun ise içme-kullanma ve
sanayide kullanıldığı; yeraltı su kaynaklarının
ise yaklaşık yüzde 67’sinin sulamada, yüzde
33’ünün ise içme kullanma ve sanayide
kullanıldığı belirlenmiştir.

KONAKLAMALI
Turizm, su kullanımının yoğun olduğu

sektörler arasında yer almaktadır.
Konaklamalı ve günü birlik tesislerde su
tüketimi tesisin kategorisine, fiziksel
özelliklerine, işletmenin yönetim sistemine
bağlı olarak değişmektedir. Araştırmada
bireylerin kendi evlerinde ortalama 130 litre su
tüketirken bu oranın bir otelde 300-600 litre
arasında değiştiği belirtilmektedir.

SU AYAKİZİ
Su ayakizi; su tüketimimizi, yani sebep

olduğumuz su kullanımını ve kirliliğini ölçen
en kapsayıcı göstergedir. Bu açıdan
bakıldığında su ayakizinin yalnızca musluktan
akan su, kaynaktan tarlaya alınan su ya da
görünen su kullanımı olmadığını, aksine suyla
ilgili doğrudan ve dolaylı; iç ve dış bütün
tüketimlerin su ayakizine sebep olduğu net bir
şekilde görülmektedir. Su ayakizi, yalnızca
direkt su tüketimimizi değil; satın aldığımız
ürünlerin içeriğindeki su tüketimini, ithal
ürünlerle birlikte başka coğrafyalarda sebep
olduğumuz su ayakizini, gereksiz kullanımlarla
birlikte küresel ölçekte başka insanların “adil
su hakkı” üzerinde sebep olduğumuz ayakizi
gibi “görünmeyen su tüketimlerimizi” de
ortaya koymaktadır.

Mavi su ayakizi, bir ürünün tedarik zinciri
boyunca gerçekleşen mavi su (yerüstü ve
yeraltı suyu) tüketimini, yani bir havzada
mevcut yerüstü ve yeraltı suyu kütlelerinden
eksilen/ kaybolan suyu ifade eder.

• Yeşil su ayakizi, yeşil su kaynaklarının
(yağmur suyu) tüketimini ifade eder.

• Gri su ayakizi ise kirliliği ifade eder ve
mevcut ortam suyu kalite standartlarını
sağlamak üzere kirlilik yükünü özümsemek
için gerekli olan tatlı su hacmi olarak
tanımlanır. Diğer bir ifadeyle gri su ayakizi,
atıksuyun verildiği alıcı ortamı iyi su
durumuna getirmek için gerekli su miktarıdır.

Gri Su Kullanımı
Evsel atıksularda siyah su (tuvaletlerden

gelen ve fosseptik atığı içeren su) içermeyen
yani duştan, küvetten, lavabodan, mutfaktan,
bulaşık ve çamaşır makinesinden gelen
atıksuyun az kirlenmiş kısmı “gri su” olarak
tanımlanmaktadır.

Kaynak : Tarim ve Orman Bakanlığı
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stratejik belgesi

ve eylem planı

Su verimliliği
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İklim değişikliğinin olumsuz etkileriyle birlikte dünya nüfusundaki hızlı artış, suyun
sürdürülebilir şekilde yönetilmesini her zamankinden daha hayati bir hale getirmiştir
İklim değişikliğinin olumsuz etkileriyle birlikte dünya nüfusundaki hızlı artış, suyun
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BÜLENT
ÖZGEN
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5 milyar dolarlık
hedefe yaklaştılar
Ege İhracatçı Birlikleri’nin
düzenlediği Natural Products Expo
West Fuarı’na Türk gıda ihracatçıları
8 firmayla katıldı. ABD’ye son 5 yılda
yaptığı atakla ihracatını 1 milyardan 2
milyar dolara çıkaran ihracatçılar, 5
milyar dolar hedefine ulaşmak için
büyük bir adım attı. Ege Kuru Meyve
ve Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Mehmet Ali Işık, fuardan
ticari bağlantılar kurarak memnun
ayrıldıklarını söyledi. (Haber Merkezi)

Promosyon için
yeni uygulama

Eskiyen kanatlar
ayakkabı oluyor
Ömrünü tamamlamış rüzgar
santrallerinin kanat, türbin ve
kulelerinin geri dönüşümü ile bu
atıkların sürdürülebilir yollarla
yeniden kullanılması mümkün
kılınırken, hammadde tasarrufu da
sağlanıyor. İspanya merkezli enerji
ekipmanları üretici şirketi Acciona
Energia, İspanyol giyim markası El
Ganso ile rüzgar kanatlarının geri
dönüşümüyle ürettiği spor
ayakkabılarını 37-46 ölçüleri ve
yaklaşık 100 avro fiyatla "El Ganso x
ACCIONA" markası altında
müşterilerin beğenisine sunuyor. (AA)

Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO)
Mart ayı meclis toplantısında
konuşan Yönetim Kurulu Başkanı
Ender Yorgancılar, yatlaşan seçim
öncesi önemli açıklamalarda
bulundu. Adaylarla istişareler
yaptıklarını belirten Yorgancılar,
“İzmir’in ve sanayinin ihtiyaçlarını
doğru analiz ederek dünyada
ülkelerin değil şehirlerin yarıştığını
ifade ettim. İzmir yarışmaya
girebilecek en iyi adaylardan biri.
Kendini çok iyi pazarlayabilir bunun
çok iyi yönetilmesi gerekiyor. İzmir’i dünya
şehirleriyle yarıştıracak başkanlara ihtiyacımız var.
Çözülmesi gereken sorunlar o kadar belli ki. Makyajı
bırakırsak, kentsel dönüşüm birinci sırada. İkincisi
altyapı. Üçüncüsü trafik ve sanayi alanlarının

yaratılması, sanayiciler için çok
önemlidir. İzmir 5 yıl şantiye olacak.
Her sıkıntıyı çekecek ama bu şehri bir
daha su basmamalı. Yıkılması gereken
37 bin bina var. Şehrin altından 74 fay
hattı geçiyor. Ülkemizde deprem
olmayan yer yok" dedi. Organize sanayi
bölgesi kurulacak arsanın
bulunamadığını vurgulayan
Yorgancılar, “Bakanlık bununla ilgili
yer gösteriyor. Tapularda orman
arazisi, mera olarak gözüken yerler
var. Ormanla merayla alakası olmayan

arsaların başında tespit yapılarak bunların bu
statüden çıkarılması gerektiğini söyledik. Bununla
ilgili çalışma yapacaklarını söylediler. En son kararı
Hükümet verecek, sonuçlanması için gayret sarf
edeceğiz dediler” ifadelerini kullandı.

“İZMİR’İ DÜNYA ŞEHİRLERİYLE YARIŞTIRACAK BAŞKANLARA İHTİYAÇ VAR!”
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Ender
Yorgancılar

Sosyal Güvenlik Kurumu’nca (SGK),
emekli aylığı alanlara yönelik
promosyon ödemelerinin, kamu
bankalarında yaklaşık 2 katına
çıkarılarak 8 ila 12 bin lira arasında
belirlendiği bildirildi. Açıklamada,
"Bunun dışında, SGK'den ölüm aylığı
alan 3,3 milyon hak sahibine de
başvurmaları halinde 5 bin lira
promosyon ödemesi kamu
bankalarımızca yapılacaktır. Ödeme
için hak sahiplerinin bankalara
başvuruda bulunmaları
gerekmektedir" ifadelerine yer
verildi. (AA)
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Dijital Dükkanım genel müdürü Mesut
Kozanoğlu, dijital dünyanın bilinmeyenleri Ege
Telgraf TV’de anlattı. 22 yıldır farklı alanlarda
dijital sektörün içerinde olduğunu söyleyen
Kozanoğlu, 2 yıldır bu işi devam ettirdiğini
belirtti. Şirket aracılığıyla müşterilere e-
ticaret eğitimi verip yol gösterdiklerini
söyleyen Kozanoğlu, “Kişiler ürünleri bize
gösterdikleri zaman o ürünün satılıp
satılmayacağını söylüyoruz. ‘Daha spesifik
ürünler bulun’ dediğimiz müşteriler var. Bazı
firmaların bayi müşterileri gelip bize fikir
danıştıklarında onlara yardımcı oluyoruz” dedi.

‘FARKLI BİR SEKTÖR’
Büyük firmaların portföy odaklı çalıştıklarını

söyleyen Kozanoğlu, “Büyük firmalarda müşteri
büyükse daha büyük, küçükse küçük hizmet
veriliyor. Biz de her müşteriye aynı hizmet
sağlanıyor. Daha çok müşteriyle birebir iletişim
halinde olarak, e-ticareti anlatarak ve üreterek
satıyoruz. Çünkü önemli olan e-ticareti sadece
yapmak değil, aynı zamanda müşteriye
öğretmek önemli. Müşteri bilmiyor. Neticede
farklı bir sektör. Dijital Dükkanım’ın en büyük
avantajlarından biri sadece e-ticaret yapmıyor

olması.
Çünkü

sadece bunu yapmak
yetmiyor. Sosyal medya yönetimindeki
sponsorlu reklamları da yapıyoruz. Belli
aralıklarda post ve hikaye paylaşımı yapıyoruz.
Müşteriler bizimle 1 yıllık sözleşme imzalıyor ve
yüzde 50 cezai şartını ödemek koşuluyla istediği
zaman da vazgeçebiliyor” ifadelerini kullandı. 

‘MÜŞTERİ BİLİNÇLENDİ’
e-ticaret sitelerinin pandemi döneminde

daha da arttığını belirten Kozanoğlu, “Pandemi 

dönemi bizi özellikle dijital dünyaya itti. Bu
şekilde bir oluşum içerisine girdik. Müşteriler
de artık bilinçlendi. Bu işi kötüye kullanan çok
fazla yer var. Bunun yanında iyi platformlar da
var. Biz de o firmalara entegre olarak
çalıştığımız için onların bize vermiş olduğu yetki
kadar devam edebiliyoruz. Sürekli kendini
yenileyen bir iş yapıyoruz. Bu sektörün
içerisinde kendimizi bulmaya çalışıyoruz.
İnsanlar, bu işte almaya ve satmaya yönelik bir
alışkanlık oluşturdu ve bu bir sektör haline
geldi. Eskiden vergi levhası olmadan, vergi
numarasıyla e-ticaret işi yapabiliyordunuz. Artık
vergi levhası ve kep adresi olması lazım. Resmi
evraklarla işler yürüyor. Şu an kontrol altına
alınmaya başlandı” açıklamalarında bulundu.

Dijital çağ ile birlikte ticaret alışkanlıklarının
değiştiğini belirten Kozanoğlu, müşterilerine

her alanda destek olup karar verme
aşamalarında yanlarında olduklarını söyledi

Uluslararası bağlantıları 
güçlendirecek yönetim

Ege Bölgesi’nde
yazılım ve bilişim sanayi
ekosistemini geliştirmeye
yönelik faaliyetlere
liderlik etme misyonuyla
kurulan Yazılım ve Bilişim
Sanayicileri Kümelenme
Derneği (YABİSAK), bir
dönem daha Faruk Güler
başkanlığında yola devam
etme kararı aldı. Bilgen
Salih Narlı (Yönetim
Kurulu Başkan
Yardımcısı), Muvaffak
Amasya (Sayman) Erkut
Ekinci, Murat Aşkar,
Mehmet Ali Gökhan
Bingöl ve Eray Hanoğlu
Yönetim Kurulu’nun yeni
üyeleri olarak seçildi.
Devrim Çukur Denetim
Kurulu Başkanı, Ayşem
Elgül Atkısson Denetim
Kurulu Başkan Yardımcısı

ve Şebnem On da
Denetim Kurulu üyesi
olarak seçildi. Üye sayısını
arttırmayı hedefleyen yeni
yönetim, derneğin
uluslararası bağlantılarını
da güçlendirecek. Önceki
dönemde görev yapan
Yönetim Kurulu üyelerine
teşekkür eden Başkan
Güler, “Yurt dışı
paydaşlarımızla
ilişkilerimizi
güçlendirecek
mekanizmaların
geliştirilmesi konusunda
2024 yılında ciddi
çalışmalar yapmamız
gerekiyor. Bunu
gerçekleştirebilmek için
hem üyelerimizin hem de
Derneğimizin kurumsal
yapısını kullanacağız”
dedi.  (Haber Merkezi)

Faruk 
Güler

Folkart Towers
Carrera Fitness ve Spa,
‘Bağımsız Tüketici
Değerlendirmeleri Sivil
İnsiyatifi’ tarafından 2023-
2024 dönemi
değerlendirmelerinde “En
İyi Spor Salonu Best
Gym” seçildi. Genel
müdür Mehmet Varol,
“En İyi Spor Salonu Best
Gym olarak seçildiğimiz
için gururluyuz. Yıl
boyunca farklı gün ve zamanlarda
gerçekleştirilen ziyaretler ve yapılan
anketlerde diğer işletmelere göre ciddi
bir fark ortaya koyduk ve en iyisi
seçildik. Bu ödülü hak ettik” dedi.
İzmirlilere en iyi hizmeti verebilmek
için çalıştıklarını anlatan Varol,
“İzmir’in en özel sağlıklı yaşam kulübü
olarak, kendimizle yarışmak için spor
merkezimizi yeniliyoruz. Önümüzdeki
günlerde bu konuyla da ilgili
duyurularımızı yapacağız. Salonumuzda

yeni sürprizlerimiz olacak” diye
konuştu. Toplam Kalite Yönetimi
alanında akademik ve uzman isimler
tarafından Ankara merkezli
oluşturulan sivil inisiyatif Bağımsız
Tüketici Değerlendirmeleri (En İyi
Best) 2013’te kuruldu. İlk anketlerini
2014 yılında yapan ve 2015 yılında ise
ilk ödüllerini dağıtan kalite topluluğu,
gönüllülerin araştırması, ziyaretleri ve
yapılan anketlerle ortaya çıkan
sonuçları kamuoyu ile paylaşıyor.
(Haber Merkezi)

Farklılık ödül getirdi
yeni sürprizler yolda

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

Mehmet
Varol

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

Mesut
Kozanoğlu
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Yumurtalık kanserinin geç belirti vermesi
yüzünden toplumda “sessiz katil” olarak
adlandırıldığını ifade eden kadın hastalıkları ve
doğum uzmanı Dr. Kağan Açıkgözoğlu erken
teşhisin önemine dikkati çekti. Her 80 kadından
1’inde yumurtalık kanseri görüldüğünü,
Türkiye’de her yıl yaklaşık 4 bin kadında bu
kanserin teşhis edildiğini kaydeden Uzm. Dr.
Açıkgözoğlu, şu bilgileri verdi: Hastaların büyük
çoğunluğunun ileri evrede tanı alması nedeniyle
tedavideki gecikme neticesinde bu kanser en
ölümcül kanserler arasında yer alıyor. Oysa
erken teşhis edildiğinde tedavisinde yüzde
90’lara varan başarılı sonuçlar elde
edilebiliyoruz. (Haber Merkezi)

Yumurtalık kanseri 
geç belirti veriyor

Yaşar Üniversitesi Yelken Takımı, Marmaris
Uluslararası Yat Kulübü tarafından düzenlenen 16.
Campus Cup Yelkenli Yarışları’nda birinci oldu. Yaşar
Üniversitesi,  Marmaris Uluslararası Yat Kulübü (MIYC)
tarafından düzenlenen 16. Campus Cup Yelkenli
Yarışları’nda rakiplerini geçerek birincilik kürsüsüne
çıktı. Marmaris Körfezi’nde üniversite öğrencilerinin
katıldığı yarışlarda, Yaşar Üniversitesi, Piri Reis
Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Bahçeşehir
Üniversitesi, İstanbul Teknik Üniversitesi, İstanbul
Üniversitesi, Galatasaray Üniversitesi, Koç Üniversitesi,
Boğaziçi Üniversitesi, Marmara Üniversitesi, Sabancı
Üniversitesi, Acıbadem Üniversitesi ve Yıldız Teknik
Üniversitesi olmak üzere toplam 18 takımdan 300
yelkenci mücadele etti. (Haber Merkezi)

Yaşarlı yelkenciler
kupayla döndü...

Aşırı sıcak havalar, yine aşırı
ısıtılmış bir oda veya kalın bir
yorganla örtünme gece
terlemelerinin basit bir nedeni
olabiliyor. Uyku sırasında
oluşan gece terlemelerinin
şiddeti orta derecede yaygın
terlemeden, yatak çarşaflarının
değiştirilmesini gerektirecek
boyutlara ulaşabilen
terlemelere kadar değişebiliyor.
İç hastalıkları uzmanı Prof. Dr.
Yıldız Okuturlar, ateş ve kilo
kaybı eşlik etmediği sürece gece
terlemelerinin hemen tetkik
edilmesinin gerekli
olmayabileceğini belirterek,
“Ancak ateş olmasa bile
yatak örtülerini ya da atlet
değiştirmeyi gerektiren
şiddetli gece
terlemelerinin ise
enfeksiyon veya kanser
varlığı açısından
değerlendirilmesi çok
önemlidir” diyor.
Okuturlar, gece
terlemelerine yeni başlanmış
olan reçeteli ya da reçetesiz
ilaçların da yol açabileceğine
işaret ederek, “Kullanılan
ilaçların mutlaka göz önünde
bulundurulmaları
gerekmektedir. Zira ilaçlar,
artan terleme ve gece
terlemelerinin yaygın bir
nedenini oluşturmaktadır”
diyor. 

ENFEKSİYONLAR 
Gece terlemesine ateş eşlik

ediyorsa, nedeni bakteriyel ve
virüs kaynaklı enfeksiyonlar
olabiliyor.  

Tüberküloz: Öksürük,
balgam çıkarma, yorgunluk ve

kilo
kaybı

olması,
bakteriyel bir enfeksiyon olan
tüberküloz hastalığından
kaynaklanabiliyor. 

Zatürre: Özellikle ateş, yeşil
renkli balgam, üşüme, titreme,
nefes darlığı ve öksürük de
varsa, zatürre habercisi
olabiliyor. 

Sıtma, tifo, kene: Sıtma, tifo
ve kene ile bulaşan hastalıklar
(Lyme hastalığı vb) açısından
ikamet edilen veya seyahat
edilen bölge önem taşıyor. 

Covid-19:  Covid – 19

enfeksiyonunda da gece
terlemeleri görülebiliyor. 

Brusella: Özellikle evcil
hayvanı olan veya hayvansal
ürünler ile çalışan ya da çiğ süt
veya pastörize edilmemiş sütle
yapılan peynir tüketenlerde
görülen brusella gece terleme
nedeni olabiliyor. 

Kalp kapağı enfeksiyonları:
Deri ve tırnaklarda döküntü
veya tırnak içi kanamalar gibi
değişiklikler varsa, endokardit,
yani kalp kapağı
enfeksiyonlarına işaret
edebiliyor. Ayrıca özellikle avuç
içi ve ayak tabanlarında renk
değişikliği de gelişebiliyor. 

Kemik iltihabı: Sırt ve eklem
yerlerinde lokalize ağrı varsa,
gece terlemesinin nedeni kemik
iltihabı olabiliyor. 

HASTALIKLAR
Endokrinolojik hastalıklar

da hormonal etkenler nedeniyle
gece aşırı terleme yapabiliyor. 

Endokrin kaynaklı
hastalıklarda ani gelen kızarma
atakları, titreme, ishal, hırıltı,
baş ağrısı, tansiyon yüksekliği ve
çarpıntı şikayetleri önem
taşıyor. 

Hipertiroidizm: Tiroit
bezinden aşırı tiroit hormonu
(T3 T4) salgılanmasıyla oluşan
hipertiroidizm gece terleme
sorununa yol açabiliyor. 

Şekersiz şeker hastalığı:
Halk arasında ‘şekersiz şeker
hastalığı’ olarak bilinen diabetes
insipidus, beyindeki hipofiz
bezinden salgılanan ve suyun
böbreklerden geri emilmesinde
rol üstlenen antidiüretik
hormonun eksikliği veya
yetersizliği sonucu gelişen bir
hastalık. Bu hastalık nadiren de
olsa gece terlemeye neden
olabiliyor. (Haber Merkezi)

Türkiye Bilimsel ve
Teknolojik Araştırma Kurumu
(TÜBİTAK) - Bilim İnsanı
Destek Programları Başkanlığı
(BİDEB), “2209-A Üniversite
Öğrencileri Araştırma Projeleri
ile 2209-B Üniversite
Öğrencileri Sanayiye Yönelik
Araştırma Projeleri”
destekleme programlarına
yapılan başvurular
değerlendirildi. Verilere göre
Dokuz Eylül Üniversitesi
(DEÜ), toplamda 726 proje
ile Türkiye’de en çok proje
geliştiren 2’nci üniversite
oldu. DEÜ’nün
projelerine yönelik
elde ettiği TÜBİTAK
destek oranının
yüzde 58 olduğunu
kaydeden DEÜ
Rektör Vekili Prof.
Dr. Mahmut Ak,
sundukları
projelerin yüzde 84
oranında destek
almaya hak

kazandığına dikkat
çekti. Toplam 418
DEÜ projesinin
destekleneceğini
kaydeden Rektör V.
Ak, “Üniversitemiz,
Türkiye’deki
yükseköğretim
kurumları arasında en

yüksek kabul oranına

sahip kurumlardan birisi. 10
enstitü, 18 fakülte, 2
yüksekokul, 1 konservatuvar, 6
meslek yüksekokulu, ikisi
araştırma uygulama hastanesi
olmak üzere; toplamda 50’nin
üzerinde eğitim birimi ile köklü
geçmişine pek çok başarı
sığdırmıştır” dedi. 
(Haber Merkezi)

DEÜ’nün BİDEB gururu
418 projeye destek geldi
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Sendika
siyaset
ilişkisi

Olması gereken, bir sendikanın
faaliyet alanında bulunan
çalışanların hakkını hukukunu

arayan bir sivil toplum kuruluşu olması.
Siyaset ise, ülkeyi yönetmek için
kurulmuş olan partiler ve bu partilerde
görev almış olan kişilerin yaptığı
faaliyetler. Sendikaların çalışanların
haklarını almak için siyasilerle
görüşmesi, çalışanlar için talepte
bulunması, yada siyasilerin yaptıkları
olumlu iş ve işlemlerde övmesi, veya
siyasilerin çalışanlara karşı olumsuz
girişimleri karşısında tepki
göstermesinden daha doğal bir durum
olmaz. Yani, siyasi parti liderleriyle
sendikacılar görüşmek zorundadır.
Çünkü ülkeyi yönetenler siyasi
partilerdir. Sıkıntılı olan ise, bazı
sendikaların bazı siyasi partilerin
kontrolü altında olmasıdır. Bir sendikanın
kuruluş gerekçesi bir siyasi partiye
destek vermek ise, o sendikanın
sendikacılık yapabilmesi mümkün
değildir. Bu gün ülkemizdeki bazı
sendikalarda olduğu gibi. Bu günlerde de,
ülkemizde bir seçim süreci yaşanıyor. Ve
maalesef bazı sendikalar daha doğrusu
sendika yöneticileri alanlarda siyaset
yapıyor. Ve bu yöneticiler hiç sıkılmadan
açık bir şekilde kamuoyunun önünde de
yaptıkları işin doğru olduğunu da ifade
edebiliyorlar. 

ETİNDEN VE SÜTÜNDEN
Neden böyle yapıyorlar derseniz,

çünkü destek oldukları siyasi partinin
iktidar partisi olması, kendilerini güçlü
görmeleri, ne yaparsam yapayım bana bir
şey olmaz düşüncesi kendilerine bu
cesareti veriyor. Kendilerine destek
verilen siyasi partiler ise, bu durumdan
oldukça hoşnut. Yaptıkları yanlışlarda
eleştiren, yargılayan, sorgulayan yok.
Hem etinden hem sütünden
faydalandıkları kontrolleri altında
sendikaları var. Daha ne istesinler.
Düşünseniz ya; memur sendikalarının
üyelerine sendika tazminatı adı altında
ödenen  ücretin ödenebilmesi için, bir iş
kolunda çalışanların yüzde 2’sini üye
yapma şartı konularak, çalışanların yüzde
2’sinin altında üyesi olan sendikaların
üyelerini 300 TL üzerinde, azda olsa
aradaki fark  ücreti vermeyerek mağdur
ediyorsunuz,  çıkardığınız kanunun iptal
edilebilmesi için başvurulabilecek tek
merci olan Anayasa Mahkemesi’ne
gidebilecek tek siyasi partinin de ana
muhalefet partisi olmasından dolayı
Anayasa Mahkemesine ana muhalefet
partisi olarak CHP  gidiyor ve karar iptal
ediliyor. Yüzde 2 barajını getirerek
memurlar arasında adaletsizlik
oluşturan, bu güne dek iktidara karşı
neredeyse hiçbir eylem yapmamış olan 11
iş kolunun 11’inde de yetkili olan sendika
ana muhalefet partisinin önüne giderek
eylem yapıyor. Demiyorlar ki, biz iktidara
baskı yaparak memurlar arasında
adaletsizlik yaptık. Yargı bu kararı iptal
etti. Demezler. Çünkü, bu güne dek
iktidarın gücünü ve bürokratları
kullanarak dünyada bir örneği daha
olmayan şekilde hızla büyüyen sendikanın
adaletle, hak aramakla bir derdinin
olduğunu düşünmüyorum. Olması gereken
hiçbir sendikanın hiçbir siyasi partinin
kontrolünde olmamasıdır. Ancak, bu gün
gördüğümüz manzara maalesef çok
kötüdür. Elbette sendika yöneticilerinin
kendilerine ait siyasi düşünceleri
olacaktır. Bu siyasi görüşlerini alenen ulu
orta konuşmaları ve sendikalarını siyasi
partinin kontrolüne bırakmaları asla ve
asla kabul edilemez.

ahmetdogruyol35@gmail.com
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Vücudumuzun
gerekenden fazla
terlemesi ‘aşırı

terleme’ tıp dilinde de
hiperhidroz olarak
tanımlanıyor. Aşırı

terleme, gece ataklar
halinde de

gelişebiliyor 

Gece terlemesi ciddi 
hastalıkların belirtisi 
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Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış
olup mahcuzların ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı
açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/2029 ESAS sayılı dosya
numarası ile erişim sağlanabilir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                            (Basın: 2009476)

T.C.
MENDERES

İCRA DAİRESİ
2023/2029 ESAS

TAŞINIRIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Örnek No:54*

Muhammen Kıymeti Adedi Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları

900.000,00 1 Taşıt 

35 ANP 134 plakalı , 2018 model, TOYOTA marka ,
Hılux ticari adlı , 2GD0508939 motor ,
MR0BB3CDX00004738 şase no.lu,Kamyonet (BE
pick-up ) cinsi , kırmızı ( lav ) renkli , dizel yakıtlı ,
otomatik vitesli araç

Artırma Bilgileri

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 23/04/2024 - 13:41
Bitiş Tarih ve Saati : 30/04/2024 - 13:41

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 16/05/2024 - 13:41
Bitiş Tarih ve Saati : 23/05/2024 - 13:41

Muhammen Kıymeti Adedi Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları

880.000,00 1 Taşıt 

35 BBD 441 plakalı , 2016 model , OPEL marka ,
Insignia2.0 D Cosmo, A1160695GU7X1201LVL
motor , W0LGT5G33G1087205 şase no.lu,otomobil,
GRİ renkli, dizel yakıtlı , otomatik vitesli

Artırma Bilgileri

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 23/04/2024 - 14:03
Bitiş Tarih ve Saati : 30/04/2024 - 14:03

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 16/05/2024 - 14:03
Bitiş Tarih ve Saati : 23/05/2024 - 14:03

22/03/2024 (İİK m.114/4) 

ALTIN ADAMLAR
ÜLKEMİZİN olimpiyat madalyalı ilk ve tek

cimastikçisi Ferhat Arıcan ve Türkiye şampiyonu
unvanlı Coşkun Boncuk yönetiminde büyük ivme
kazanan Göztepe Cimnastik’in iki sporcusu
Mehmet Ayberk Koşak ve Mert Efe Kılıçer, Artistik
Cimnastik Erkekler Kulüplerarası Türkiye
Şampiyonası’ndan madalyalarla döndü.
Antalya’da düzenlenen şampiyonada Mehmet
Ayberk Koşak yer aletinde, Mert Efe Kılıçer ise
kulplu beygir ile barfikste altın madalyaya ulaştı.

Koşak, kulplu beygirde ikinci, halkada üçüncülüğü
alırken, genel tasnifte üçüncülüğü elde etti.
Göztepeli iki sporu böylelikle bir şampiyonada üç
altın, bir gümüş, iki bronz aldı. Göztepe Cimnastik
Şube Sorumlusu Coşkun Boncuk, iki sporcuyu da
tebrik ederken, “Aramıza yeni katılan Mert Efe
Kılıçer, Göztepe armasıyla çıktığı ilk şampiyonada
iki altın madalya kazandı. Mehmet Ayberk ile Mert
Efe’nin, bu ivmesini devam ettireceklerine
inanıyorum” dedi. (DHA)

Mehmet Ayberk Koşak ve Mert Efe Kılıçer, Antalya’daki Türkiye
Artistik Cimnastik Şampiyonası’ndan üçü altın, altı madalya kazandı

Fırtına’da Ömer Şişmanoğlu fark yarattı
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta devre

arasında kadrosu önemli oranda
dağılmasına rağmen yaptığı 11
tecrübeli transferle üst üste 7 galibiyet
alıp bitime 6 maç kala şampiyonluk
yarışına tekrar ortak olan Bucaspor
1928'de yıldız golcü Ömer Şişmanoğlu
kalitesini ortaya koymaya başladı.

Takımda ilk yarıdan kalan Yasin
Öztekin, Erhan Çelenk, Mehmet Sak
gibi tecrübeli isimleri ara transferde
Ömer Şişmanoğlu, Nizamettin
Çalışkan, Çağrı Ortakaya, İsmail
Haktan Odabaşı, Mehmet Erdem
Uğurlu, Zeki Yıldırım ve Bayram Olgun

ile takviye edip zirve yürüyüşü
başlatan sarı-lacivertlilerde devre
arasında Iğdır FK'dan gelen Ömer kısa
sürede uyum sağladı. Kariyerinde
Beşiktaş dahil Süper Lig'de birçok
takımda forma giyen 34 yaşındaki
Ömer Şişmanoğlu, Buca'da 9 lig
maçında 4 gol attı. Bucaspor 1928,
yıldız golcüsünün ağları sarstığı her
maçı kazandı. Şampiyonluk yarışında
grubun en tecrübeli kadrosuna sahip
olmanın avantajını kullanmak isteyen
Bucaspor 1928'de Erhan Çelenk, attığı
8 golle takımın en skorer ismi
konumunda. (DHA)

Firmamızın 03.04.2017 tarihli ve
1751KRTM 17000235 numaralı teminat
mektubuna ait alındı belgesi kaybolmuştur.
HÜKÜMSÜZDÜR.

Küçükbay Yağ ve Deterjan A.Ş
Hasan Tahsin Vergi Dairesi: 6030047754

ZAYİ İLANI

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de            Basın: (2010050)

Küçükbay Yağ ve Deterjan Sanayi Anonim
Şirketi unvanlı firmamıza ait 09.08.2022
tarihli ve 2022/D1-04424 sayılı Dahilde
İşleme İzin Belgesi kaybolmuştur.
HÜKÜMSÜZDÜR.

Küçükbay Yağ ve Deterjan 
Sanayi Anonim Şirketi

Hasan Tahsin Vergi Dairesi: 6030047754

ZAYİ İLANI

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de            Basın: (2010068)
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LİGDE son 2 sezon baz alındığında

son 7 haftaya 2’nci basamakta giren
iki takım Süper Lig’e yükselmeyi
başardı. Geçen sezon Çaykur Rizespor
bitime 7 maç kala 57 puan toplarken,
sezon sonunda lider Samsunspor ile
birlikte mutlu sona ulaştı. 

2021-2022 sezonunda da son 7
haftaya ikinci sırada giren
Ümraniyespor da hata yaptı. Bitime 7
maç kala 57 puan toplayan İstanbul
temsilcisi lig bitiminde
Ankaragücü’nün ardından direkt
Süper Lig vizesi aldı.

Bu sezon en yakın rakibi
Sakaryaspor’un 9 puan önünde yer

alan Göztepe çok büyük avantajın
sahibi oldu. Kalan 7 maçta
Kocaelispor (D), Erzurumspor,
Tuzlaspor (D), Giresunspor (D),
Gençlerbirliği, Eyüpspor (D) ve
Bodrum FK ile oynayacak Göztepe, 5
maç kazanırsa rakiplerinin alacağı
sonuçlara bakmaksızın Süper Lig’e
adını yazdıracak. Son olarak 2017-
2022 yılları arasında devler
arenasında boy gösteren Göztepe,
2021-2022 sezonunda Süper Lig’e
veda etmişti. Göztepe, geçen sezon ise
1’inci Lig’de Play-Off’lara kalıp çeyrek
finalde Bodrum FK’ya deplasmanda
3-1 yenilerek elenmişti. (DHA)

KSK altyapısında İnanç Koç dönemi

MUSTAFA'NIN 
YÜZÜ GÜLMEDİ

KARŞIYAKA Spor Kulübü'nde
basketbol altyapı koordinatörlüğü
görevine takımın eski
oyuncularından İnanç Koç getirildi.

Yeşil-kırmızılı formayı uzun
yıllar giyip kaptanlık yaptığı
dönemde 2014 yılında Türkiye
Kupası ve Cumhurbaşkanlığı
Kupası, 2015'te Süper Lig
şampiyonluğu kupalarını havaya
kaldıran İnanç Koç yuvaya döndü.
Basketbolu bıraktıktan sonra
kulüpte bir dönem yardımcı
antrenör olarak görev yapan
Koç'un imza törenine Başkan İlker

Ergüllü, Altyapılardan Sorumlu
Yönetim Kurulu Üyesi Gökhan
Şensan ve Basketbol Şubesi
Altyapı Başkanı Hatice Özalp
katıldı. Yeşil-kırmızılılar İnanç
Koç'un imzasıyla ilgili,
"Kulübümüzün eski
kaptanlarından, defalarca
şampiyonluk yaşamış, yaşatmış ve
birçok başarıya imza atmış İnanç
Koç hocamız 26 Mart 2024 Salı
gününden itibaren Karşıyaka
Basketbol Altyapı Koordinatörü
olarak göreve başlayacaktır"
açıklamasını yaptı. (DHA)

İnanç 
Koç 

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

İlker
Ergüllü

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta evinde
lider Esenler Erokspor'u 2-1 mağlup
ederek düşme hattıyla arasındaki
puan farkını 8'e çıkaran Altınordu'da
ilk kez 11'de yer alıp gol perdesini
açan altyapı patentli santrfor Gökberk
Efe, kırmızı-lacivertli formayla
profesyonel liglerdeki ilk golünü attı.
Daha önce Altınordu'da A takım
formasıyla 19 Ekim 2022'de kupada
Sapanca Gençlikspor'a 2 gol atan
Gökberk, bekleneni veremeyince
tecrübe kazanması için farklı
kulüplere kiralık gönderilmişti.
3'üncü Lig'de kiralık oynadığı
takımlarda 4 golü bulunan Gökberk,
2'nci Lig'de ilk kez gol 
sevinci yaşadı. (DHA)

1'İNCİ Lig ekiplerinden Altay'da
altyapıdan yetişen genç kaleci
Mustafa Çalışkan, bu sezon forma
giydiği 4 maçta da kalesini gole
kapatamadı. Bu sezon ilk kez 28
Ocak'ta İzmir'de oynanan Kocaelispor
maçında şans bulan 19 yaşındaki file
bekçisi, 2-0'lık mağlubiyete engel
olamadı. Deplasmanda oynanan
Göztepe derbisine ilk 11'de çıkan
Mustafa, 45+2'nci dakikada kalesinde
gol görüp sakatlığı nedeniyle devre
arasında oyundan alındı. Altay derbiyi
4-0 kaybetti. 2021'de profesyonel olan
Mustafa'nın sözleşmesi sezon sonu
bitecek. (DHA)
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PAL Dans Topluluğu’nun ilk sahne
projesi “Ben Hariç” Dans Tiyatrosu 4
Nisan 20.30’da İzmir Sanat
Sahnesi’nde izleyiciyle buluşacak.
Görünür-görünmez tüm bağların
bazen sıkı sıkıya tutunduğu, bazen
koptuğu, bazen gevşediği ve bazen
birbirine dolandığı harika bir
performans “Ben Hariç”, duygu ve
düşüncelerinizi incelikle tetikleyen ve
yeni ufuklar açan hareket akışlarına
tanıklık ettiğiniz görsel bir şiir, Karma
Whiff ve Mehmet Denizci'nin eşsiz
müziğiyle birlikte unutulmaz bir işitsel
deneyim sunuyor. Bugüne kadar pek
çok yerinden dans sanatçısıyla, tiyatro
oyunlarıyla, hareket odaklı atölye ve
etkinliklerle, dans filmleri üretim ve
buluşmalarıyla faaliyetini sürdüren
PAL İzmir, geçtiğimiz aylarda kurduğu
“Dans ve Performans Sanatları AR-Ge
Derneği” ile de dans ve performans
sanatları alanındaki çalışmaların ve iş
birliklerinin artmasını hedefliyor.
(Haber Merkezi)

TÜM ÜLKEYE YAYILDI
Çocukların kültürel ve kişisel
gelişimine katkı sağlamak amacıyla
tam 37 yıldır tüm şehirlerde minik
tiyatroseverlere ücretsiz oyun izleme
fırsatı sağladıklarını belirten Yaşar
Holding Yönetim Kurulu Başkan Vekili
İdil Yiğitbaşı, Pınar Çocuk Tiyatrosu’nun
bir hayal ile başlayıp tüm yurda
yayılarak çocuklara ulaştığını söyledi. 

ÇOCUK VE TİYATRO
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılına özel
hazırlanan “Küçük Kız ve Cumhuriyet”
adlı oyunu bu yıl da sahnelemeye devam
ettiklerini söyleyen Yiğitbaşı, “Pınar
Çocuk Tiyatrosu, 37 yıldır sahnede.
Çocuklar bizim geleceğimiz, tiyatro ise en
önemli sanat dallarımızdan biri. Çocukları
ve tiyatroyu aynı platformda bir araya
getirebilmekten gurur duyuyoruz” dedi. 

Pınar Çocuk Tiyatrosu, yaklaşık 40 yıldır
Türkiye’nin dört bir yanında 4 milyondan fazla
miniği ücretsiz olarak tiyatroyla buluşturdu

Biletler kapış kapış
SALONLAR DOPDOLU

Meraklısı için bu
gösteri kaçmaz

"Genç Filarmoni Orkestrası Münih
"in kurucusu, 19 yaşındaki şef,
piyanist ve besteci Maximilian Cem
Haberstock, Türkiye’de ilk kez
İzmirli müzikseverlerin karşısına
çıkacak. 6 Nisan Cumartesi akşamı
Ahmed Adnan Saygun Sanat
Merkezi’nde, Haberstock
yönetimindeki Ahmed Adnan
Saygun Senfoni Orkestrası,
Tchaikovsky ve Schumann’ın
eserlerini seslendirecek. Konserin
solisti yine genç ve başarılı bir
keman sanatçısı 21 yaşındaki
Tassilo Probst olacak. Dünyanın en
genç şeflerinden Maximilian Cem
Haberstock İzmirlilere unutulmaz
bir konser deneyimi sunmaya
hazırlanıyor.  (Haber Merkezi)

Kuşadası Belediyesi’nin kültür
ve eğitim alanında yaptığı en
önemli yatırımlardan
SEYAKMER Dijital ve Materyal
Kütüphanesi, 25-31 Mart
tarihleri arasında kutlanan
Kütüphane Haftası
kapsamında Özel Naci
Akdoğan Koleji Anaokulu

öğrencilerini ağırladı. Palyaço
eşliğinde eğlenceli vakit geçiren
minik öğrencilere Başkan Ömer
Günel tarafından gönderilen
kitaplar ve kalem kutuları hediye
edildi. Gün boyunca eğlenen
öğrenciler ve öğretmenler
hediyeler için Başkan Günel’e
teşekkür etti. (Haber Merkezi)

Haberstock ile 
tanışma zamanı

Snowboard’un 
harika çocuğu
Henüz 6 yaşında başladığı ve yıllar içinde

adeta gönül verdiği snowboard
sporunu profesyonel olarak sürdüren
Dağhan Güler, Türkiye Kayak
Federasyonu'nca düzenlenen 2023-
2024 Sezonu Snowboard Alpine
Yarışları'nda U13 Erkek kategorisinde
birinci oldu. Bu ay ise Kayseride'deki
Giant Slalom'da ikinci olan Güler, tüm
yarışlarda aldığı derecelerle toplamda
455 puanla genel klasmanda Türkiye
birinciliğini elde etti. Emin adımlarla
ilerleyen Güler'in ilk hedefi milli
takıma girerek Türkiye'yi dünyada
temsil etmek. (Haber Merkezi)
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İzmir Devlet Opera ve Balesi, İtalyan besteci Giacomo
Puccini'nin "La Boheme" eserini sanatseverlerle
buluşturdu. Dünyaca ünlü eser büyük ilgi gördü
SANATSAL DERİNLİK
19. yüzyılın sonlarında Paris'in
entelektüel çevrelerinde geçen hikayesi,
duygusal derinliği ve müzikal
zenginliğiyle opera tarihinde önemli yer
tutan La Boheme, Bornova Kültür ve
Sanat Merkezi’nde izleyicilerle buluştu.
Operanın dekor tasarımını Çağda Çitkaya,
kostüm tasarımını Sevtaç Demirer ve ışık
tasarımını Müfit Özbek üstlendi. 

4 PERDE İTALYANCA
Şef Roberto Gianola ve şef Tulio
Gagliardo, başkemancılar Can Güçkan ve
Olgu Kalın eşliğindeki orkestrada, şef
Orhan Öner Özcan koroyu, şef Başar Ünal
ise çocuk korosunu yönetecek. İtalyan
besteci Giacomo Puccini'nin eseri, Evin
Atik rejisörlüğünde, 4 perde ve İtalyanca
olarak 28, 30 Mart ile 1, 3, 5 Nisan
tarihlerinde İzmir'de sahnelenecek. (AA)
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